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Številka:  011-0002/2023 
Datum:    9. 7. 2025 
 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi Uradni list RS, št. 94/07 – uradno prečiščeno 
besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 11/14 – popr., 14/15 – ZUUJFO, 11/18 – 
ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – ZIUZEOP-A, 80/20 – ZIUOOPE, 62/24 – odl. US in 102/24 – ZLV-
K), 20. člena Statuta Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 46/15-UPB, 17/17, 44/18 in 44/25) ter 
5. in 23. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 46/15-UPB, 
17/17, 64/18 in 44/25) 
 

sklicujem 
27. redno sejo občinskega sveta,  

ki bo v sredo, 16. julija 2025, ob 15.30, 
v Kulturni dvorani Sevnica 

 
 
Dnevni red 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 27. redne seje občinskega sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 26. redne seje občinskega sveta z dne 18. 6. 2025 

3. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica – 2. 
obravnava 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Knjižnica Sevnica – skrajšani postopek  

5. Predlog soglasja k imenovanju direktorice javnega lekarniškega zavoda Lekarne 
Sevnica 

6. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

7. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

8. Razno 

 

 
 
Prosim, da se seje zanesljivo udeležite. 
 
 
              Srečko Ocvirk  
         župan Občine Sevnica 
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Vabljeni: 
 

 

- članice in člani občinskega sveta 
- predsednik nadzornega odbora  
- vodje oddelkov občinske uprave 
 

 

  
  

Vabilo v vednost:  
- predstavnikom političnih strank 
- predsednikom krajevnih skupnosti 
- medijem 
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27. REDNA SEJA 
OBČINSKEGA SVETA 

 
16. 7. 2025 

 
 
 
 
 
ZADEVA:  Pregled in potrditev  zapisnika 26. redne seje občinskega 

sveta z dne 18. 6. 2025 
 
 
               
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 26. redne seje občinskega sveta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pripravljavec gradiva: 
Splošna služba 
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OBČINA SEVNICA 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 011-0006/2022 
Datum: 9. 7. 2025 

 

Z A P I S N I K 
 

26. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 
ki je potekala v sredo, 18. 6. 2025, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 
Prisotni člani občinskega sveta: 
Beci Božidar,  
Groboljšek Božidar, 
Janc Janoš,   
Jazbec Majda,  
Juntez Miro,  
Karlovšek Brigita,  
Knez Vincenc,  
Kostrevc Rado, 
Kukec Janez,  
Ločičnik Marjan,  
Novšak Tanja,  
Orešnik Ivan, 
Petančič Rok,  
Repovž Boštjan,  
mag. Turk Edvard,  
Zupanc Gorazd,  
Žibert Damjan, 
Žičkar Stanislava,  
 
 
Odsotni člani občinskega sveta: 
dr. Bahat Vovk Biljana, 
Jelančić Ana, 
Korene Gregor,  
Kotar Marko, 
Lisec Tomaž, 
Žnidaršič Jernej, 
Žulič Anita. 
 
 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 
Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
 
• Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
• Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
• Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 
• Rado Gobec, višji svetovalec za naravne nesreče in infrastrukturo  
• Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 
• Eva Urh, višja svetovalka splošne službe 
 
 
Prisotni poročevalci: 
• Žiga Lesar, GEprojket d. o. o. k 4. točki 
• Tina Božičnik, Savaprojekt d.d. Krško 6. točki 
 
Prisotni predstavniki medijev: 
Smilja Radi, Posavski obzornik  
Dragana Stanković, Dolenjski list 
 
Župan odpre 26. redno sejo.  
 
 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 26. redne seje občinskega sveta 

 
Ob začetku seje je prisotnih 16 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen.  
 
Predlagan je dnevni red kot je naveden v vabilu s tem, da se 10. točka dnevnega reda - Predlog 
Odloka o poimenovanju ulice Sončni Gaj v naselju Sevnica, obravnava po skrajšanem 
postopku. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 26. redne seje  
 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 16 
ZA:  15 
PROTI:  0 

 
 
Sklep je sprejet. 
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SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 26. redne seje. 
 
Predlagani dnevni red je sledeč: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 26. redne seje občinskega 
sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje občinskega sveta na skupni seji 
občinskih svetov regije Posavje z dne 26. 5. 2025 

3. Pregled in potrditev zapisnika 25. redne seje občinskega sveta z dne 28. 5. 2025 
4. Predlog za potrditev celovite energetske prenove občinske stavbe Občine 

Sevnica in Trškega dvorca 
5. Seznanitev z izvajanjem dolgotrajne oskrbe na domu v občini Sevnica in 

potrditev izvajalca dolgotrajne oskrbe na domu 
6. Seznanitev in potrditev projekta nove Osnovne šole Krmelj 
7. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt nove osnovne 

šole v Krmelju 
8. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica - 

1. obravnava 
9. Soglasje k zadolževanju Javnega podjetja Komunala d.o.o. Sevnica 
10. Odlok o poimenovanju ulice Sončni Gaj v naselju Sevnica – skrajšani postopek 
11. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
12. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
13. Razno 

 
 
 
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 24. redne seje občinskega sveta na skupni seji občinskih 

svetov regije Posavje z dne 26. 5. 2025 
 
 

Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave.  
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 24. redne seje občinskega sveta na skupni 
seji občinskih svetov regije Posavje z dne 26. 5. 2025. 
 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 16 
ZA:  16 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
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SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 24. redne seje občinskega sveta na 
skupni seji občinskih svetov regije Posavje z dne 26. 5. 2025. 
 
 

Ad 3 
Pregled in potrditev zapisnika 25. redne seje občinskega sveta z dne 28. 5. 2025 

 
 

Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave.  
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 25. redne seje občinskega sveta. 
 
 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 16 
ZA:  16 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 25. redne seje občinskega sveta. 
 
 
 

Ad 4 
Predlog za potrditev celovite energetske prenove občinske stavbe Občine Sevnica in 

Trškega dvorca 
 
 

Uvodno obrazložitev podata Vlasta Kuzmički in Žiga Lesar 
 
Vlasta Kuzmički, Vodja oddelka za gospodarske dejavnosti  
Občina Sevnica se je z vso resnostjo lotila priprave dokumentacije za energetsko prenovo 
občinske stavbe in Trškega dvorca, kjer delujeta občinska uprava in upravna enota. Obe stavbi 
sta pod spomeniškim varstvom, zato je bilo pri pripravi dokumentacije potrebno slediti 
zahtevam Zavoda za varstvo kulturne dediščine, s katerim občina redno sodeluje tudi pri 
zahtevnejših obnovah. 
Za izvedbo prenove sta na voljo dve možnosti sofinanciranja, in sicer preko Eko sklada in preko 
javnega razpisa Ministrstva za okolje, podnebje in energijo. Namen predstavitve je pridobitev 
stališča občinskega sveta glede energetske prenove obeh objektov, možnosti prijave na 
ustrezen razpis in zagotovitve dodatnih sredstev v letu 2026. 
V okviru priprave projekta so bili najprej izdelani popisi, ki so služili kot osnova za pogoje 
Zavoda za varstvo kulturne dediščine in Gradbenega inštituta ZRMK. Nato je bila naročena 
projektna dokumentacija z ustreznimi korekcijami popisov glede na zahteve stroke in dejanske 
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izmere objekta. V aprilu letos je bilo pridobljeno kulturnovarstveno soglasje, na podlagi 
katerega so bile pripravljene končne verzije popisov. 
V pripravo dokumentacije je bil vključen tudi statik, ki je za Trški dvorec pripravil tehnični 
elaborat s predlogi statičnih sanacijskih ukrepov. Stavba je stara več kot 350 let. Gradbeni 
inštitut ZRMK je izvedel analizo energetske učinkovitosti obeh stavb ter pripravil izkaz 
energijskih lastnosti. 
Občinska stavba, zgrajena leta 1949, ima tri etaže; zadnja je bila nadzidana v 70. letih. Trški 
dvorec je bil zgrajen okoli leta 1669. Obe stavbi sta namenjeni pisarniški dejavnosti, skupna 
neto površina notranjih prostorov znaša približno 1800 m². Toplotna zaščita zunanjega ovoja ni 
ustrezna. Gradnja občinske stavbe je klasična opečna, z betonsko nadzidavo in lesenim 
stropom proti podstrešju. Tudi pri Trškem dvorcu gre za masivno grajeno stavbo z lesenim 
stropom in kamnitimi stenami. Okna so bila večinoma že zamenjana. Obe stavbi se ogrevata s 
skupnim sistemom centralnega ogrevanja, sanitarna voda pa se pripravlja z električnimi bojlerji. 
Prezračevanje je naravno, z lokalnimi rekuperatorji na kritičnih mestih. 
Predvidena investicija vključuje celovito prenovo: zamenjavo strehe, izvedbo toplotne izolacije 
podstrešij, novo fasado na občinski stavbi z uporabo kamene volne ter izvedbo sanacijskih 
ometov in statične sanacije na Trškem dvorcu. V analizo ukrepov je bilo vključeno podjetje GE 
projekt, ki je podalo oceno investicije za prijavo na razpis Eko sklada. 
Razlika med razpisoma se nanaša predvsem na obseg statične sanacije in dokumentacije. 
Skupna ocenjena vrednost investicije pri prijavi na Eko sklad znaša 890.000 EUR, pri razpisu 
ministrstva pa 1.970.000 EUR. Možnost sofinanciranja pri Eko skladu znaša 240.000 EUR, pri 
ministrstvu približno 590.000 EUR. V proračunu za leto 2025 je za projekt predvidenih 651.000 
EUR, kar pomeni, da bi bilo treba v letu 2026 zagotoviti še 240.000 EUR lastnih sredstev. 
Na podlagi predstavljene dokumentacije naj bi občina v nadaljevanju pristopila k pripravi 
investicijske dokumentacije (DIIP in IP). Razliko med razpisoma Eko sklada in ministrstva je v 
nadaljevanju pojasnil predstavnik podjetja GE projekt. 
 
 
Žiga Lesar, podjetje GEprojket d.o.o. 
V okviru priprave projekta energetske prenove sta bili opravljeni strokovni presoji obeh 
objektov, pri čemer je bila posebna pozornost namenjena Trškemu dvorcu, ki je varovan kot 
kulturni spomenik. Analiza je bila izvedena predvsem zaradi ugotovljenega dejanskega stanja 
objekta, vključno s kapilarno vlago, pomanjkljivo toplotno izolacijo in nujnostjo določenih 
statičnih ukrepov za zagotavljanje varnosti in preprečevanje nadaljnjega propadanja. 
Poleg energetske presoje, opravljene s strani Gradbenega inštituta ZRMK, je bil izdelan tudi 
razširjen energetski pregled, na podlagi katerega sta bili opredeljeni dve možnosti – delna in 
celovita prenova. Obe varianti sta bili ocenjeni z vidika upravičenosti do nepovratnih sredstev, 
gospodarnosti, tehnične izvedljivosti, investicijske vrednosti in razpoložljivih proračunskih 
sredstev občine. Projektna dokumentacija PZI vključuje tudi statične ukrepe in je bila 
pripravljena skladno s kulturnovarstvenimi pogoji, pravilnikom o učinkoviti rabi energije v 
stavbah (PURES 3) ter zahtevami za nepovratna sredstva. 
Kot je določeno v PURES 3, so delne sanacije dopustne zgolj v okviru načrtovane celovite 
sanacije, zato je bil pripravljen tudi celovit energetski pregled. Izvedba predvidenih ukrepov v 
okviru delne prenove ne izključuje možnosti nadaljnjih faz prenove, kot so ukrepi na 
ogrevalnem ali prezračevalnem sistemu, ki trenutno niso prednostni. 
Najnujnejši ukrepi, zajeti v predlogu delne prenove, vključujejo: izvedbo toplotne izolacije 
fasade na občinski stavbi, novo hidro- in toplotno izolacijo pod terenom, sanacijo kapilarne 
vlage v Trškem dvorcu, delno zamenjavo stavbnega pohištva (lesena okna in vrata, PVC okna 
v nadstropju), toplotno izolacijo stropov in sten proti podstrešju, zamenjavo strešne kritine in 
kleparskih izdelkov ter ureditev strelovoda na celotnem kompleksu. 
Ukrepi so podrobno obdelani v PZI dokumentaciji. Zaradi zahtevnosti projekta in visoke 
investicijske vrednosti sta bila ponovno pretehtana razpisa: javni poziv Eko sklada (JP 119SUB-
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OB24) in razpis Ministrstva za okolje, prostor in energijo za celovite energetske prenove javnih 
stavb (JRP ENERGETIKA 2024). 
Razpis ministrstva zahteva izvedbo celovite energetske prenove z izpolnjevanjem zahtev na 
ravni celotne stavbe, vključno z zmanjšanjem primarne energije, zmanjšanjem prezračevalnih 
izgub ter zagotavljanjem mehanske odpornosti in stabilnosti skladno z Evrokodom 8. Ti pogoji 
so pri starejših objektih pogosto tehnično neizvedljivi ali gospodarsko nesmotrni. Delna 
prenova pa teh zahtev ne vključuje in omogoča kandidiranje za posamezne ukrepe, kar 
omogoča bolj realno izvedbo glede na tehnične in finančne zmožnosti občine. 
Na tej podlagi je bila kot najbolj primerna izbrana delna prenova, ki obsega najnujnejše in 
najbolj kritične ukrepe ter omogoča kandidiranje za nepovratna sredstva Eko sklada. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Damjan Žibert, Rok Petančič 
 
Izražena je bila skrb glede zadostnosti načrtovanih sredstev, pri čemer je bilo opozorjeno, da 
že začetna ocena v višini 650.000 € ni delovala realno. Poudarjeno je bilo, da je v dokumentaciji 
za izvedbo navedeno, da se sredstva prenašajo v leto 2026, in izraženo je bilo pričakovanje, da 
bo ta znesek zadoščal. V nadaljevanju je bila podana pripomba glede izbire materialov, saj je 
bilo v projektni dokumentaciji navedeno, da je za fasado predviden stiropor EPS podjetja JUB, 
za toplotno izolacijo pa mineralna volna podjetja Knauf Insulation. Ob tem je bil podan apel, da 
se zagotovi vgradnja navedenih materialov in ne uporaba cenejših nadomestkov. 
 
Poudarjeno je bilo soglasje o nujnosti prenove občinske stavbe in objektov kulturne dediščine, 
zlasti v primerih, ko so na voljo ustrezna nepovratna sredstva. Izpostavljeno je bilo, da so ta 
sredstva za področje kulturne dediščine omejena tako na nacionalni kot evropski ravni, kar je 
bilo zaznano tudi pri zadnjih razpisih, kjer so bili rezultati različni. 
Podana je bila podpora projektu, hkrati pa so bili izraženi pomisleki in opozorila na določena 
tveganja. Opozorjeno je bilo na domnevno odsotnost podrobnejše analize prihrankov energije, 
povračilne dobe in zmanjšanja emisij ter na dejstvo, da naj razširjeni energetski pregled po 
pregledu dokumentacije še ne bi bil zaključen. Zato je bilo opozorjeno, da bi bila potrditev 
projekta izvedena brez popolne strokovne podlage. Postavljena so bila vprašanja ali je ocenjen 
pričakovani delež zmanjšanja porabe primarne energije po izvedbi delne prenove za občinsko 
stavbo in trški dvorec; kolikšna je predvidena povračilna doba investicije glede na ocenjene 
prihranke in stroške vzdrževanja; ali je bila izdelana ocena tveganja povišanja stroškov zaradi 
podražitev materialov in storitev; kdaj je predviden začetek in zaključek del; ter kako bo v času 
izvedbe zagotovljeno nemoteno delovanje občinske uprave in drugih institucij, zlasti KŠTM 
Sevnica, ki uporabljajo prostore v kompleksu. 
Odgovorjeno je bilo, da so prve ocene investicije izhajale iz analize poročila ZRMK, v 
nadaljevanju pa je bila izdelana tudi projektna dokumentacija PZI, ki vključuje projektantsko 
oceno stroškov. Poudarjeno je bilo, da gre pri PZI dokumentaciji že za projekt za izvedbo, zato 
je ocena ustreznejša in podrobnejša. Ocenjevanje ni bilo opravljeno s strani občine, temveč s 
strani projektantke iz podjetja MV Biro. Pojasnjeno je bilo, da projektantske ocene praviloma 
vsebujejo določeno rezervo, kar je smiselno zlasti pri rekonstrukcijah, kjer se lahko pojavijo 
nepričakovani posegi. Glede na izkušnje z drugimi podobnimi projekti je bila projektantska 
ocena označena kot primerna in korektna. 
V zvezi z energetskim pregledom je bilo pojasnjeno, da ta še ni dokončan, vendar je v fazi 
izdelave. Postopek se izvaja vzporedno z ostalimi aktivnostmi zaradi rokov razpisov in pogojev 
za prijavo, zlasti ker je razpis Eko sklada odprt do porabe sredstev. Poudarjeno je bilo, da so 
bili ključni energetski ukrepi že ustrezno obdelani v projektni dokumentaciji PZI. 
Podani so bili preliminarni podatki o ocenjenih prihrankih energije, in sicer naj bi pri delni 
prenovi ta znašal približno 23 %, pri celoviti pa do 48 %, pri čemer je bilo pojasnjeno, da se pri 
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celoviti prenovi upoštevajo tudi vgradnja prezračevalnih in ogrevalnih sistemov ter sončne 
elektrarne. Pri tem je bilo opozorjeno, da izvedba nekaterih zahtev – zlasti v primeru trškega 
dvorca – zaradi varstvenih omejitev ni mogoča ali ni smiselna, kar dodatno omejuje možnosti 
prijave na razpis ministrstva. 
V zvezi z vračilno dobo investicije je bilo pojasnjeno, da natančni izračuni trenutno niso na voljo, 
vendar se na podlagi razmeroma nizke porabe v obstoječem stanju ne pričakujejo visoki 
prihranki. Ob tem je bilo izpostavljeno, da glavni namen projekta ni izključno v energetski 
sanaciji, temveč v celoviti sanaciji objektov, pri kateri se energetski ukrepi izvajajo vzporedno. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil izvedbo energetske prenove občinske stavbe na 
naslovu Glavni trg 19a, Sevnica (v kateri imata prostore Občina Sevnica in Upravna enota 
Sevnica), ter Trškega dvorca na naslovu Glavni trg 19, Sevnica (kjer ima prostore KŠTM), v 
skupni vrednosti projekta 890.377,28 EUR v letih 2025 in 2026, s čimer se omogoči pridobitev 
nepovratnih sredstev iz Eko sklada. 
Za realizacijo projekta se za leto 2025 uporabijo načrtovana sredstva, v letu 2026 pa se v načrt 
razvojnih programov vključijo lastna sredstva v višini 238.799,50 EUR. 
 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 17 
ZA:  17 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil izvedbo energetske prenove občinske stavbe na 
naslovu Glavni trg 19a, Sevnica (v kateri imata prostore Občina Sevnica in Upravna enota 
Sevnica), ter Trškega dvorca na naslovu Glavni trg 19, Sevnica (kjer ima prostore KŠTM), 
v skupni vrednosti projekta 890.377,28 EUR v letih 2025 in 2026, s čimer se omogoči 
pridobitev nepovratnih sredstev iz Eko sklada. 
Za realizacijo projekta se za leto 2025 uporabijo načrtovana sredstva, v letu 2026 pa se v 
načrt razvojnih programov vključijo lastna sredstva v višini 238.799,50 EUR. 
 
 
 

 
Ad 5 

Seznanitev z izvajanjem dolgotrajne oskrbe na domu v občini Sevnica in potrditev 
izvajalca dolgotrajne oskrbe na domu 

 
Uvodno obrazložitev podata župan in Mojca Sešlar  
 
Srečko Ocvirk, župan 
V letošnjem letu se uvaja nova storitev dolgotrajne oskrbe na domu, ki jo bodo izvajali izbrani 
izvajalci. Občine so dolžne izvesti vse potrebne postopke za določitev izvajalca in pripravo 
pogojev za začetek izvajanja storitve, ki bo financirana po drugačnem modelu kot dosedanje 
oblike pomoči na domu. 
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Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 
O zakonu o dolgotrajni oskrbi se je podrobneje poročalo že v mesecu septembru 2024, s 
poudarkom na vrstah storitev, ki jih bodo uporabniki lahko koristili od leta 2025 dalje. Prva 
storitev, ki se je začela izvajati, je bila oskrbovalec družinskega člana, trenutno pa se uvaja 
druga – dolgotrajna oskrba na domu, ki je v pristojnosti občin. 
Občine morajo za izvajanje storitve določiti izvajalca in vzpostaviti mrežo storitve. Zakon določa 
več možnosti za izvajanje: preko lastnega javnega zavoda, podelitve koncesije, z neposredno 
pogodbo z državnim zavodom ali z zavodom, katerega ustanovitelj je občina. Občina Sevnica 
je v maju 2025 sprejela odločitev, da bo izvajanje storitve prevzel javni zavod Zdravstveni dom 
Sevnica. Za začetek izvajanja je treba najprej uskladiti ustanovitveni akt zavoda, nato sledijo še 
drugi postopki (uskladitev odloka, statuta, vpis v register, pridobitev zagotovil glede kadra ipd.). 
Po zaključenih korakih bo izvajalec vpisan v nacionalni register izvajalcev in bo lahko pričel z 
izvajanjem storitve. 
Poudarjeno je bilo, da dolgotrajna oskrba ni starostno omejena (ni pogoja 65 let), vloge pa se 
od 1. 6. 2025 oddajajo na CSD Posavje. Trenutno je bilo podanih pet vlog, ena je bila kasneje 
umaknjena. 
V začetku maja je država objavila predlagane cene storitev, ki so nižje od aktualnih občinskih 
cen za pomoč na domu, zaradi tega obstaja velika verjetnost, da izvajalci pri izvajanju storitve 
ustvarijo izgubo, zato so občine pozvale ministrstvo k popravku cen. 
Pojasnjeno je bilo tudi, da večina občin sklepa pogodbe z državnimi zavodi oziroma zavodi, 
katerih ustanovitelj je država, druge občine pa iščejo druge rešitve. Malo občin se je odločilo 
za ustanovitev lastnega javnega zavoda. 
Poudarjeno je bilo, da se v občini Sevnica pomoč na domu še vedno izvaja po zakonu o 
socialnovarstvenih storitvah, in sicer preko CSD Sevnica, vsaj do konca leta 2025. Ob prehodu 
uporabnika na dolgotrajno oskrbo na domu se ukine dodatek za pomoč in postrežbo, ki ga 
številni uporabniki trenutno uporabljajo za financiranje pomoči na domu. 
Obseg ur za dolgotrajno oskrbo ostaja nespremenjen: od 20 do 110 ur mesečno. Storitev 
vključuje tudi ure fizioterapije, delovne terapije in socialne podpore. Uporabniki se lahko 
odločijo za kombinacijo pomoči na domu in dolgotrajne oskrbe, če izpolnjujejo pogoje. 
Obveščeno je bilo tudi, da je bila prejšnji teden sprejeta novela zakona, ki omogoča, da 
dolgotrajno oskrbo kot oskrbovalci družinskih članov izvajajo tudi upokojenci, z možnostjo 
prejemanja nadomestila in delne pokojnine. 
Ministrstvo je občine opozorilo, da bo do vzpostavitve državnega programa in navodil stroške 
izvajanja začasno kril občinski proračun. Odločbe uporabnikom trenutno še niso izdane, saj 
program še ni vzpostavljen. Pričetek izdaje odločb je predviden v jesenskih mesecih. 
 
Damjan Žibert, član Odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je na svoji 15. redni seji, dne 9. 6. 2025, obravnaval gradivo pri 
točki Seznanitev z izvajanjem dolgotrajne oskrbe na domu in potrditev izvajalca dolgotrajne 
oskrbe na domu v Občni Sevnica in sprejel naslednji stališči: 
- Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil z izvajanjem dolgotrajne oskrbe na domu na 

območju Občine Sevnica in ga v predloženi obliki posreduje v seznanitev Občinskemu 
svetu Občine Sevnica.  

- Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da potrdi javni 
zavod Zdravstveni dom Sevnica za izvajalca dolgotrajne oskrbe na domu na območju 
Občine Sevnica. 

 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Tanja Novšak, Ivan Orešnik, Damjan Žibert, Brigita 
Karlovšek, mag. Edvard Turk 
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V razpravi je bilo poudarjeno, da je dolgotrajna oskrba izjemno pomembna, saj se družba stara 
in so potrebni ukrepi, ki bodo dolgoročno zagotavljali stabilno delovanje sistema. Izpostavljeno 
je bilo, da zakon omogoča več možnosti izvajanja storitve, in sicer kot ustanovitev lastnega 
zavoda, podelitev koncesije obstoječemu ali zasebnemu izvajalcu oziroma sodelovanje z 
obstoječim javnim zavodom. Ocenjeno je bilo, da je odločitev za izvajanje storitve preko 
Zdravstvenega doma Sevnica logična, tako z vidika zakonodaje kot tudi organizacijske in 
finančne učinkovitosti. Poudarjeno je bilo, da ima izbrani izvajalec ustrezno kadrovsko 
strukturo, hkrati pa se občina s tem izogne dodatnim institucionalnim bremenom, ki bi jih 
povzročila ustanovitev novega zavoda. 
V nadaljevanju so bila izpostavljena vprašanja v zvezi s postopkom izbire izvajalca. Omenjeno 
je bilo, da je bil v jeseni preteklega leta k sodelovanju povabljen tudi DUO Impoljca, vendar v 
gradivu ni bilo zaslediti primerjalne analize različnih možnosti ali druge dokumentacije, ki bi 
pojasnila odločitev za Zdravstveni dom Sevnica. Izpostavljeno je bilo mnenje, da bi morali člani 
občinskega sveta prejeti ustrezna pojasnila o poteku postopka in utemeljitvi odločitve. 
Postavljeno je bilo tudi vprašanje, ali je bila DUO Impoljca po oddani pobudi uradno obveščena, 
da njihova vloga za izvajanje ni bila sprejeta, saj po pridobljenih informacijah do zaključka 
postopka naj ne bi prišlo do nadaljnje komunikacije. Izraženo je bilo stališče, da z vidika vsebine 
ni zadržkov glede izbire Zdravstvenega doma Sevnica, vendar je bila zaradi navedenih 
pomislekov izražena vzdržanost pri glasovanju. 
 
Pojasnjeno je bilo, da ima Zdravstveni dom Sevnica že vzpostavljeno terensko službo, ki deluje 
na več področjih zdravstvene oskrbe in je aktivna na območju celotne občine. To je bil eden 
ključnih razlogov za izbor tega izvajalca. Poudarjeno je bilo tudi, da se v drugih okoljih, kjer 
pomoč družini na domu že izvaja dom starejših občanov, praviloma nadaljuje z obstoječimi 
izvajalci. 
Kot dodatna prednost Zdravstvenega doma Sevnica je bilo izpostavljeno, da razpolaga s kadri, 
ki bodo lahko vključeni v izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu, med drugim tudi s fizioterapevti 
in drugimi strokovnjaki, potrebnimi za izvajanje storitev v skladu z zakonom. Omenjeno je bilo 
tudi, da je ena od regijskih usmeritev v Posavju enotno izvajanje storitev dolgotrajne oskrbe na 
domu preko zdravstvenih domov, katerih ustanoviteljice so občine. 
V zvezi z Domom upokojencev Impoljca je bilo poudarjeno, da potekajo redni pogovori, 
sodelovanje pa ostaja odprto. Sklepno je bilo ocenjeno, da je predlagani izvajalec ustrezna in 
smiselna izbira za izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu. 
 
V nadaljevanju razprave je bila izražena podpora, da izvajanje dolgotrajne oskrbe prevzame 
Zdravstveni dom Sevnica. Izpostavljeno je bilo, da trenutno še ni znano, koliko upravičencev 
bo dejansko uveljavljalo pravico do dolgotrajne oskrbe, kar odpira vprašanje kadrovske 
ustreznosti izvajalca. Opozorjeno je bilo, da lahko zaradi nejasnosti zakonskih določb in 
nepopolne opredelitve začetka izvajanja storitve nastanejo težave pri zagotavljanju zadostnega 
in ustrezno usposobljenega kadra. 
 
Izražena je bila zaskrbljenost zaradi številnih nejasnosti, povezanih z zakonom o dolgotrajni 
oskrbi, ki naj bi se začel izvajati na državni ravni. Ocenjeno je bilo, da zakon ni dovolj dorečen, 
da vsebuje številne odprte točke in da utegne v praksi povzročiti zmedo. Izpostavljeno je bilo 
tudi vprašanje kakovosti storitev, saj naj bi se izvajale po nižjih cenah kot doslej, ob tem pa naj 
bi bile vključene še dodatne storitve. Poudarjeno je bilo, da ni jasno, ali se s trenutnimi postopki 
morda prehiteva, saj naj bi prve odločbe bile izdane šele čez več mesecev. Opozorjeno je bilo 
tudi na kadrovske izzive, ki se že zdaj pojavljajo pri obstoječih storitvah, kar bi se lahko še 
zaostrilo z uvedbo dolgotrajne oskrbe. Izražena je bila bojazen, da bi celoten sistem lahko postal 
nepregleden in neučinkovit. 



  

 
10 

 
Odgovorjeno je bilo, da pomoč družini na domu ostaja v izvajanju v okviru Centra za socialno 
delo Sevnica, saj glede prenosa te storitve v sistem dolgotrajne oskrbe še ni sprejeta dokončna 
odločitev. Poudarjeno je bilo, da gre za utečeno službo, katere izvajanje se do nadaljnjega ne 
spreminja. Ponovno je bilo izpostavljeno, da se storitev izvaja skladno s potrjeno ceno, odločitev 
o morebitnem prenosu pa bo sprejeta, ko bo sistem dolgotrajne oskrbe na domu ustrezno 
vzpostavljen in usklajen. 
 
Dopolnjeno je bilo, da v primeru, če bi bil ustanovljen lasten javni zavod, bi bilo potrebno 
zagotoviti tudi avans za izvajanje. Ker je za izvajalca izbran Zdravstveni dom Sevnica, je bil 
dosežen dogovor, da se do nadaljnjega kader ne zaposluje, s čimer tudi ne nastajajo stroški. 
Zaposlovanje bo steklo šele po izdaji prvih odločb, ki se predvidevajo v prihodnjih mesecih. 
 
Izražena je bila bojazen, da bi lahko ob postopnem prenosu izvajanja storitve z zdajšnjih 
izvajalcev (CSD) na javni zavod (ZD Sevnica) prišlo do težav, zlasti glede zagotavljanja kadra. 
Poudarjeno je bilo, da izvajalke in izvajalci storitve pomoč družini na domu trenutno delo 
opravljajo zelo dobro, zato naj bi se po nekaterih informacijah načrtoval postopen prenos kadra 
na nov način izvajanja storitve. Izpostavljeno je bilo tudi, da je Zdravstveni dom Sevnica 
kadrovsko podhranjen, kar dokazuje tudi število odprtih razpisov za zaposlitev. Zaradi tega je 
bilo izraženo zaskrbljenost, da bi lahko obstoječe izvajalke predčasno prenehale z delom, kar 
bi pomenilo dodatno kadrovsko stisko. 
 
Poudarjeno je bilo stališče občine, da skupina, ki trenutno izvaja pomoč družini na domu, 
vključno s koordinatorji, ostaja nespremenjena in skupaj kot delujoča enota. Zaradi tega datum 
prenosa izvajanja storitve na področje dolgotrajne oskrbe še ni določen. Izpostavljeno je bilo, 
da sistem dolgotrajne oskrbe na domu v tem trenutku še ni vzpostavljen in utečen, zato se 
storitev za uporabnike ohranja v obliki, kot je že vzpostavljena – kot pomoč družini na domu. 
Ob tem je bilo ponovno poudarjeno, da je bila ta odločitev že predstavljena na prejšnji seji in 
da ostaja v veljavi do nadaljnjega. 
 
V nadaljevanju razprave je bilo ocenjeno, da je predlog, da nalogo izvajanja dolgotrajne oskrbe 
na domu prevzame Zdravstveni dom Sevnica ustrezen. Izpostavljeno je bilo, da zdravstveni 
dom že razpolaga z določenim kadrom, ki bi lahko izvajal storitev, če bodo prve odločbe izdane 
čez nekaj mesecev in bo število upravičencev še nizko. V primeru vzpostavitve novega zavoda 
bi bilo potrebno celotno kadrovsko zasedbo vzpostaviti na novo, pri čemer trenutno še ni 
znano, kakšen bo dejanski obseg storitve. Omenjeno je bilo tudi, da ima DUO Impoljca sicer 
interes, vendar se sooča z lastnimi kadrovskimi izzivi. Ocenjeno je bilo, da je odločitev v danih 
razmerah smiselna, pri čemer zakon o dolgotrajni oskrbi občinam nalaga organizacijo izvajanja 
storitve, ki jo mora vsaka občina prilagoditi svojim možnostim. 
 
Zastavljeno je bilo vprašanje v zvezi z možnostjo sočasnega koriščenja dolgotrajne oskrbe in 
pomoči na domu. Izpostavljeno je bilo, da je bilo prej omenjeno, da bo uporabnik, ki v odločbi 
ne bo prejel dovolj ur dolgotrajne oskrbe, lahko še naprej koristil pomoč na domu. Ob tem je 
bilo izraženo vprašanje, kako bo to izvedljivo v praksi, v kolikor bodo obstoječi kadri iz Centra 
za socialno delo prešli pod Zdravstveni dom Sevnica. Ocenjeno je bilo, da bi lahko v tem 
primeru prišlo do podvajanja storitev in dodatne kadrovske obremenitve, saj je ustreznega 
kadra že sedaj težko zagotoviti. Ugotovljeno je bilo, da je morda o tem še prezgodaj govoriti, 
vendar bo vprašanje v prihodnje ključno za izvajanje obeh oblik pomoči. 
 
Odgovorjeno je bilo, da gre za storitve, ki se bodo zagotovo dopolnjevale, a bodo stroškovno 
ločene.  
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Odgovorjeno je bilo, da se dolgotrajna oskrba na domu v prvih dveh kategorijah – opravljanje 
osnovnih dnevnih opravil in podpornih dnevnih opravil – vsebinsko prekriva s storitvijo pomoč 
družini na domu. Razlika se kaže v nadgradnji dolgotrajne oskrbe, ki vključuje zdravstveni del, 
dodatno socialno podporo in e-oskrbo. Po začetku izdaje odločb se pričakuje postopno 
prehajanje dela storitev na izvajalca dolgotrajne oskrbe, medtem ko bo storitev pomoč na domu 
na centru za socialno delo sprva še naprej potekala. Ocenjeno je bilo, da bo glede na 
demografske trende potreb po teh storitvah v prihodnje vse več, pri čemer bo glavni izziv 
zagotovitev zadostnega kadra, predvsem na področju oskrbe. 
Poudarjeno je bilo, da bo prenos potekal postopno in v odvisnosti od števila vlog ter izdaje 
odločb. Trenutno je na centru za socialno delo vloženih pet vlog. Izpostavljeno je bilo, da gre 
za proces, ki bo zahteval čas in postopno vzpostavitev sistema, podobno kot je bilo pri storitvi 
pomoč družini na domu. 
Dopolnjeno je bilo še, da bo v prihodnji številki Grajskih novic objavljena zloženka oziroma 
infografika, ki na pregleden in razumljiv način predstavlja ključne informacije o dolgotrajni 
oskrbi. Gradivo bo natisnjeno in razdeljeno tudi po posameznih institucijah. Na voljo bo tudi za 
zainteresirane posameznike. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z izvajanjem dolgotrajne oskrbe na domu na 
območju Občine Sevnica. 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil javni zavod Zdravstveni dom Sevnica za izvajalca 
dolgotrajne oskrbe na domu na območju Občine Sevnica. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 18 
ZA:  17 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z izvajanjem dolgotrajne oskrbe na domu na 
območju Občine Sevnica. 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil javni zavod Zdravstveni dom Sevnica za izvajalca 
dolgotrajne oskrbe na domu na območju Občine Sevnica. 
 
 
 

Ad 6 
Seznanitev in potrditev projekta nove osnovne šole Krmelj 

 
Uvodno obrazložitev podajo župan Srečko Ocvirk, Mojca Sešlar in Tina Božičnik 
 
Župan, Srečko Ocvirk 
Občina Sevnica se v zadnjem desetletju intenzivno ukvarja s prenovo, dogradnjo, sanacijami 
in drugimi ukrepi na področju predšolske in šolske vzgoje. Izpostavljeno je bilo, da je bilo v tem 
obdobju veliko investicij namenjenih energetskim sanacijam, novogradnjam in drugim 
infrastrukturnim izboljšavam. Leta 2020 je bila pripravljena strategija razvoja vzgojno-
izobraževalne infrastrukture in določeni ukrepi, ki so bili od takrat večinoma že realizirani 
oziroma celo preseženi, zlasti na področju športne infrastrukture pri osnovnih šolah. 
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V tem kontekstu je bilo posebej izpostavljeno, da se med ključnimi, še nerealiziranimi projekti 
nahaja tudi projekt nove osnovne šole Krmelj, ki je predmet obravnave v okviru te točke 
dnevnega reda. Poudarjeno je bilo, da sta šolstvo in predšolska vzgoja za občino strateško in 
razvojno izjemno pomembna področja, hkrati pa tudi finančno zelo zahtevna. Ob tem je bilo 
poudarjeno, da je kljub obsežnim vloženim sredstvom potreba po dodatnih investicijah še 
vedno velika, pri čemer je treba nadaljevati z načrtovanim razvojem ob hkratni previdnosti in 
racionalnem pristopu pri doseganju zastavljenih ciljev. 
 
Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 
Podana je bila dodatna obrazložitev v zvezi s strategijo in analizo potreb na področju predšolske 
in šolske infrastrukture, pripravljeno leta 2020, ki pa jo dopolnjujejo vlaganja vse od leta 2012. 
Izpostavljeno je bilo, da so bile v tem času izvedene številne energetske sanacije in 
novogradnje (npr. nova šola Tržišče, telovadnica OŠ Sava Kladnika, dograditev POŠ Studenec, 
kuhinja v Šentjanžu idr.), skupaj v vrednosti prek 20 milijonov evrov. 
Poudarjeno je bilo, da OŠ Krmelj ostaja ena zadnjih večjih neurejenih točk na tem področju. 
Gre za edino osnovno šolo v Sloveniji, kjer se pouk odvija na dveh lokacijah, kar povzroča 
organizacijske in varnostne izzive. Omenjeno je bilo tudi slabo gradbeno stanje obeh stavb 
(zgornja šola s porušenim stropom, spodnja s kuhinjo v neustreznem stanju), kar zahteva nujno 
posodobitev. 
Za pripravo projektne dokumentacije je občina namenila približno 170.000 EUR. Nova šola bo 
zgrajena na varovanem območju vodotoka, zato bo gradnja izvedena v skladu z zaščitnimi 
ukrepi. Objekt bo vseboval učilnice (za največ 189 otrok), povezavo z vrtcem in telovadnico, 
novo čistilno napravo, 49 parkirnih mest ter ogrevanje s toplotno črpalko in peleti. 
Ocenjena vrednost projekta iz leta 2022 je znašala 9 milijonov evrov, pri čemer trenutne cene 
kažejo na ocenjeno vrednost okrog 11 milijonov evrov. Izpostavljeno je bilo, da se v juliju 
pričakuje objava razpisa s strani Ministrstva za vzgojo in izobraževanje, ki se običajno objavlja 
le vsakih pet let, zato je prijava na ta razpis ključnega pomena. 
 
Tina Božičnik, Savaprojekt d.d. Krško 
Predstavljen je bil projekt nove osnovne šole Krmelj, za katerega je bila izdelana projektna 
dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljenja in za izvedbo gradnje. Pojasnjeno je bilo, 
da bo šola organizirana kot devetletka z enim oddelkom na letnik. Učilnice bodo velikosti okoli 
40 m², kar je manj od standarda, a še vedno skladno z normativi. Objekt bo zasnovan 
racionalno, brez presežnih površin. 
Poudarjeno je bilo, da se objekt nahaja na zahtevnem območju – gre za erozijsko in poplavno 
območje, kar je pogojevalo izvedbo geomehanskih in hidroloških analiz ter dodatne omilitvene 
ukrepe. Del ukrepov je že izveden (nasipi, mostovi), preostali bodo izvedeni v sklopu projekta. 
Teren je geomehansko nestabilen, zato bo potrebno do 3 metrov globoko odstranjevanje slabe 
zemljine in nadomeščanje s kakovostnejšo, kar znatno vpliva na stroške gradnje. 
Zaradi zahtev mnenjedajalcev je bilo potrebno predvideti prestavitve in prilagoditve številnih 
komunalnih infrastruktur (elektrovodi, vodovod, kanalizacija, plinovod). Priključki bodo urejeni 
na novo, vključno s kabli iz trafo postaje in novim hidrantnim omrežjem. Cestni priključki in 
varne šolske poti bodo ustrezno urejeni, zagotavljajo se tudi ustrezne rešitve za odvodnjavanje. 
V skladu z normativi bo na voljo skupno 49 parkirnih mest in urejen dostop za avtobus. Zasnova 
objekta predvideva ločene vhode za šolo, vrtec in telovadnico ter notranje povezave med njimi. 
Upoštevane so vse zakonodajne zahteve, normativi in smernice za gradnjo šol. 
Objekt bo v treh etažah (pritličje, prvo in drugo nadstropje). Učilnice bodo večinoma orientirane 
na jug, specializirani prostori (likovna, tehnika, naravoslovje) na sever. V pritličju bodo tudi 
garderobe, jedilnica, večnamenski prostor, knjižnica in kuhinja. V višjih etažah bodo predmetne 
učilnice ter prostori uprave. 
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Vrtec bo vključeval dve novi igralnici, nadomeščeni po rušitvi obstoječih prostorov. Predvidena 
je tudi zelena streha kot element trajnostne gradnje. Če bi bila dokumentacija pripravljena 
danes, bi bil obvezen tudi sistem sončne elektrarne. 
Zaključeno je bilo, da je projekt v celoti prilagojen prostorskim in tehničnim zahtevam ter da so 
vse rešitve načrtovane skladno s sodobnimi normativi. 
 
Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti se je na 15. redni seji, dne 9. 6. 2025 seznanil s projektom nove 
osnovne šole v Krmelju in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da potrdi projekt nove 
osnovne šole v Krmelju v primeru pridobljenih sredstev.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Božidar Groboljšek, Ivan Orešnik, Tanja Novšak, Rok Petančič, mag. 
Edvard Turk, Stanka Žičkar, Marjan Ločičnik, Miro Juntez, Brigita Karlovšek, Damjan Žibert, 
Rado Kostrevc 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da sprejeta odločitev ni bila ocenjena kot racionalna, temveč 
kot politična. Podprta je bila izgradnja nove osnovne šole Krmelj, ob tem pa izražen dvom o 
upravičenosti glede na razporeditev učencev v okoliških šolah. Opozorjeno je bilo, da so v 
radiju osmih kilometrov tri osnovne šole, s povprečjem 13 učencev na razred v dveh in 15 v 
eni od njih, kar po mnenju razpravljavca ne utemeljuje dodatne investicije izključno na podlagi 
normativov. Izpostavljeno je bilo, da gre za stabilno regionalno dinamiko, ki naj bi narekovala 
obstoj treh šol, zato je bila odločitev opredeljena kot politična in simbolno pomembna. Ob tem 
je bilo dodatno poudarjeno, da bi morala biti prva večja investicija, ki bo sledila, izgradnja 
novega kulturnega doma v Sevnici. Ocenjeno je bilo, da je tak objekt nujno potreben za 
občinsko središče, kljub temu da ekonomsko morda ne bo ustvarjal dobička. V tej zvezi je bilo 
izpostavljeno, da kulturni dom združuje različne vsebine in naj se zagotovi, da bo umeščen kot 
prioritetna investicija v prihodnjem razvojnem obdobju. 

V nadaljevanju razprave je bila izražena podpora projektu izgradnje nove osnovne šole v 
Krmelju. Ocenjeno je bilo, da je šola zaradi dotrajanosti na dveh ločenih lokacijah in slabega 
statičnega stanja objektov postala neprimerna za izvajanje pouka ter da je odločitev za gradnjo 
logična in pričakovana. Poudarjeno je bilo, da je bila že pred več kot desetimi leti v okviru 
mirnske doline sprejeta smer razvoja, ki predvideva obstoj treh osnovnih šol, zato naj bi bilo 
smiselno, da se ta usmeritev tudi uresniči. Opozorjeno je bilo, da cena investicije resda ni nizka, 
vendar ni nerazumna, če se jo primerja z drugimi podobnimi projekti. Predlagano je bilo, da se 
stroški gradnje ločijo na del, ki se nanaša neposredno na šolski objekt, in del, ki zadeva zunanjo 
infrastrukturo (npr. krožišča, odvodnjavanje), kar bi omogočilo tudi prijavo na različne razpise. 
Izpostavljeno je bilo, da gre za območje s poplavno ogroženostjo, zato naj se preuči možnost 
pridobitve dodatnih sredstev iz drugih virov. Predlagano je bilo, da se financiranje projekta 
razporedi na daljše časovno obdobje (npr. štiri leta), da bi se zmanjšal pritisk na občinski 
proračun in omogočilo nadaljnje izvajanje drugih pomembnih investicij, med njimi kulturne 
dvorane in cestne infrastrukture. Poudarjena je bila tudi potreba po višjih vlaganjih v ceste, ki 
so ključne za razvoj lokalnih skupnosti in gospodarstva, s sklicevanjem na primere dobrih praks 
iz drugih občin. V zaključku je bilo izpostavljeno, da naj se zagotovi ustrezno vodenje in nadzor 
nad projektom, po možnosti z imenovanjem delovne skupine, ki bi vključila strokovne službe 
občine in pravno podporo. Izražen je bil tudi pomislek glede predvidene zelene strehe, ki po 
mnenju razpravljavca morda ni več optimalna rešitev v današnjih razmerah. 

V razpravi je bila izražena podpora izgradnji nove osnovne šole v Krmelju. Poudarjeno je bilo, 
da si otroci zaslužijo kakovostno šolo, ustrezne pogoje za izobraževanje ter dobre učitelje. Ob 
tem je bila izražena tudi skrb zaradi visokih stroškov projekta, zlasti z vidika prihodnjih občinskih 
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proračunov in zakonskih obveznosti, ki bodo morali biti prav tako izpolnjeni. Izpostavljena je 
bila potreba po pregledu možnosti racionalizacije projekta, bodisi pri projektiranju bodisi v 
drugih fazah, saj bi lahko tudi manjši prihranki pomembno prispevali k vzdržnosti proračuna. 
Ob koncu je bilo ponovno poudarjeno, da naj med prihodnjimi večjimi investicijami prednostno 
sledi gradnja kulturne dvorane v Sevnici, ki jo kraj in občani po oceni razpravljavke nujno 
potrebujejo in si jo tudi zaslužijo. 

V razpravi je bilo izpostavljeno, da so se razmere, o katerih se je opozarjalo že v času odločanja 
o izgradnji osnovne šole v Tržišču, sedaj uresničile. Takrat je bilo namreč omenjeno, da bo čez 
nekaj let v podobnem položaju tudi Krmelj, kjer bo gradnja šole še zahtevnejša – kar se zdaj 
potrjuje. Poudarjeno je bilo, da gre za edinstven primer v Sloveniji, kjer se pouk v eni šoli izvaja 
na dveh fizično ločenih lokacijah, kar predstavlja veliko organizacijsko in logistično obremenitev 
za zaposlene in učence ter z vidika varnosti ni več sprejemljivo. Ocenjeno je bilo, da ima občina 
v relativno majhnem območju kar tri šole, kar se sicer zdi nelogično, vendar gre tudi za 
posledico lokalne specifike in potreb posameznih krajevnih skupnosti, ki težijo k ohranitvi šol v 
svojih sredinah. V razpravi je bila jasno izražena podpora projektu nove šole, saj gre za 
investicijo, ki bo otrokom in zaposlenim zagotovila dostojne pogoje za izobraževanje. Vendar 
je bilo hkrati opozorjeno na širše posledice in zahtevnost investicije. Poudarjeno je bilo, da gre 
za šolo, ki bo namenjena za največ 189 učencev, medtem ko jih je trenutno v Krmelju okoli 113. 
Demografski trendi po predstavljenih podatkih ne kažejo na znatno rast števila otrok, prav tako 
na tem območju ni predvidene večje stanovanjske gradnje, kar odpira vprašanje, ali je šola 
morda predimenzionirana. Izpostavljeno je bilo tudi finančno tveganje, saj ocenjena vrednost 
projekta znaša 11 milijonov EUR, občina pa naj bi iz razpisa pridobila približno 2,5 do 3 milijone 
EUR. To pomeni, da bi bilo treba iz lastnih sredstev zagotoviti še približno 8 milijonov EUR, kar 
predstavlja velik izziv. Na odboru za finance je bilo že izpostavljeno, da dodatno zadolževanje 
občine v naslednjih treh letih ni predvideno oziroma ni mogoče, zato se zastavlja vprašanje, 
kako zagotoviti preostala sredstva. Ob tem je bilo opozorjeno tudi na posledice, ki bi jih imela 
tako velika investicija za druge projekte. Poudarjeno je bilo, da se bodo morali – če bo ta projekt 
izpeljan – v prihodnjih letih odpovedati nekaterim drugim večjim investicijam, kot so kulturna 
dvorana, stadion ali pomembnejše cestne infrastrukture, saj bo večina razvojnega proračuna 
namenjena šoli v Krmelju. Razpravljavec je izrazil upanje, da bo projekt mogoče dodatno 
racionalizirati in poiskati še kakšne alternativne vire financiranja, pri čemer pa mora biti glavno 
vodilo odgovornost, treznost in odločanje na podlagi dejstev – ne le čustev. Poudaril je, da 
popolnoma podpira projekt izgradnje nove šole v Krmelju, vendar pa mora biti pristop k izvedbi 
uravnotežen in premišljen, da se ne ogrozijo drugi razvojni cilji občine. 

Odgovorjeno je bilo, da vsak večji projekt, ki se umešča v prostor ter v proračun in finančne 
načrte občine, se pripravlja daljše obdobje. Tudi ta projekt nove šole v Krmelju ni izjema, saj je 
bil v načrtovanje in projektiranje vključen v zadnjih letih, postopno umeščen v proračunske in 
strateške dokumente. Dejstvo je, da so cene v zadnjem obdobju občutno narasle, kar se odraža 
tudi v višini ocenjene vrednosti projekta. Predlog ne vključuje brezpogojnega sklepa, temveč 
temelji na pogojni potrditvi, pri čemer so ključni elementi zagotovitev sofinancerskih sredstev 
– predvsem iz strani Ministrstva za vzgojo in izobraževanje, pa tudi iz drugih virov, kot sta Eko 
sklad in morebitni dodatni razpisi. V skladu s tem bo investicijska dokumentacija prilagojena 
dinamiki sofinanciranja in dejanskim možnostim financiranja. 

Odgovorjeno je bilo, da so bili določeni ukrepi, predvsem protipoplavne ureditve in gradnja 
mostu že izvedeni v preteklih letih, kar zmanjšuje obseg potrebnih ukrepov v okviru tega 
projekta. Pred izvedbo javnega naročila bo še dodatno preverjena možnost racionalizacije 
posameznih elementov, kjer je to mogoče. Tak pristop je tudi v preteklosti omogočal, da se je 
ob prijavi na razpise uporabila obstoječa projektna dokumentacija, nato pa jo v fazi priprave na 
investicijo dodatno optimiziralo. V razpravah je bilo večkrat poudarjeno, da mora občina pri 
izvajanju zakonsko določenih nalog tehtno ocenjevati, v kolikšni meri jih izvaja v zakonskem 
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okviru in kje jih presega. Odločitev za preseganje zakonskih obveznosti je pogosto tudi politična 
odločitev, ki pa ima neposreden vpliv na investicijski potencial občine. Kreditna sposobnost 
občine se izračunava vsako leto znova, glede na rast prihodkov, zakonodajne spremembe in 
druge dejavnike. Ročnost kreditov se prilagaja glede na naravo investicije – pri dolgoročnih 
objektih, kot je šola, je lahko tudi ročnost financiranja daljša. Dodatno je bilo obrazloženo, da 
bodo vse navedene okoliščine upoštevane pri pripravi proračuna in načrta razvojnih programov 
za prihodnje obdobje. Gre za zahteven projekt, kot so bili tudi drugi šolski projekti doslej – tudi 
energetske sanacije šol, pri katerih je bilo doseženo visoko sofinanciranje iz zunanjih virov, so 
terjale dodatne prilagoditve in so bile investicijsko zahtevne. 

V nadaljevanju razprave je bila izražena podpora projektu izgradnje šole. Poudarjeno je bilo, da 
gre za pomemben, a finančno zahteven zalogaj, še posebej ob upoštevanju načrtovanega 
povečanja sredstev za cestno infrastrukturo v naslednjih 2 do 3 letih, kot je bilo predstavljeno 
na odboru za okolje. Zaradi tega bo potrebna temeljita racionalizacija proračuna. Izraženo je 
bilo obžalovanje, da ni predvideno višje sofinanciranje s strani države, hkrati pa je bilo izraženo 
upanje, da se bo še pojavila možnost financiranja iz drugih virov. Poudarjeno je bilo tudi, da je 
smiselno, da ima šola določeno rezervo v kapacitetah, saj bo potrebno aktivneje delovati kot 
družba v smeri večje demografske rasti. V razpravi je bilo izpostavljeno stališče, da širitev 
bivalnih kapacitet ni nujno vezana na gradnjo blokov, temveč bi bilo treba več pozornosti 
nameniti oživljanju okoliških vasi, saj se praznijo. Ocenjeno je bilo, da se v družinah, ki živijo na 
podeželju, praviloma rodi več otrok, kar dolgoročno prispeva k stabilnosti demografije. Projekt 
je bil podprt z upanjem, da bo uspešno izveden. 

Odgovorjeno je bilo, da je trenutno na voljo še en aktualen vir financiranja, in sicer iz naslova 
blaženja podnebnih sprememb in prilagajanja nanje. V to kategorijo bi lahko sodila celotna 
zunanja ureditev, vključno z zasaditvami, ureditvijo odvodnjavanja, podzemnimi rezervoarji in 
podobnimi ukrepi. Ocenjeno je bilo, da so ta sredstva lahko sofinancirana do 100 %, in sicer 
do višine 500.000 €, pri čemer je obseg sofinanciranja odvisen od razpoložljivih sredstev. 

V nadaljevanju razprave je bilo poudarjeno, da si otroci vsekakor zaslužijo varno in spodbudno 
učno okolje ter boljše pogoje za izobraževanje, zato je bila izražena podpora gradnji nove šole. 
Ob tem pa je bilo opozorjeno na pomembnost jasne opredelitve pogojev za izvedbo projekta, 
predvsem glede višine pridobljenih državnih sredstev. Izpostavljeno je bilo, da obstaja velika 
razlika, ali občina prejme en milijon, tri milijone ali morda še dodatnih 500.000 EUR, kar bi bilo 
smiselno bolj natančno opredeliti tudi v predlogu sklepa. Izpostavljeno je bilo vprašanje, kaj bi 
se zgodilo, če država sredstev ne bi odobrila – ali bi se potem projekt zamaknil za več let in ali 
je stara šola v tem primeru še ustrezna oziroma zmožna zagotavljati varne pogoje. V 
nadaljevanju je bila razprava v navezavi razprave predhodnikov in bilo predlagano, da se vse 
večje investicije, ki so bile v zadnjem času omenjane – kot na primer kulturna dvorana, stadion, 
cestna infrastruktura – zapišejo na enoten seznam z okvirnimi roki za izvedbo. Takšen načrt bi 
bil bolj smiseln za  transparentno in ciljno usmerjeno načrtovanje, da se investicije ne bi le 
ponavljale iz seje v sejo, temveč bi se postopno tudi realizirale. 

Odgovorjeno je bilo, da se seznam vseh načrtovanih investicij vodi v dokumentu, imenovanem 
Načrt razvojnih programov, ki pa ima določene omejitve, saj je treba upoštevati dejanske 
finančne možnosti občine in razpoložljive sofinancerske vire. Poudarjeno je bilo, da je trenutno 
napovedan razpis Ministrstva za vzgojo in izobraževanje za investicije v osnovno šolstvo, ki 
predstavlja enega ključnih virov za pridobitev sredstev. Ti razpisi se odpirajo le vsakih nekaj let, 
zato je pomembno, da se občina pravočasno prijavi, sicer se izgubi možnost sofinanciranja in 
s tem tudi priložnost za vključitev dodatnih virov in razpisov. Pojasnjeno je bilo, da občina 
Sevnica v preteklosti ni zamudila nobene priložnosti za pridobitev sredstev na tem področju in 
da so bila pridobljena sredstva pogosto tudi kombinirana z drugimi viri. Izpostavljeno je bilo, da 
je zato trenutni predlog gradnje nove osnovne šole Krmelj na dnevnem redu – ker je projekt že 
v zadnjih letih aktivno načrtovan, ima izdelano projektno dokumentacijo in pridobljeno 
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gradbeno dovoljenje. S tem je občina pripravljena na prijavo na razpis, kar je osnovni pogoj za 
sofinanciranje. Če te pripravljenosti ne bi bilo, tudi prijava ne bi bila mogoča. Hkrati je bilo 
poudarjeno, da je nabor potreb v občini vedno večji kot so dejanske finančne zmožnosti in da 
se zato investicije izvajajo postopoma – v skladu z razpisi, razpoložljivimi sredstvi in strateškimi 
prioritetami. Prav tako je bilo odgovorjeno na vprašanje, kaj bi pomenilo, če bi projekt nove 
šole zamaknili za več let – pouk bi se še naprej izvajal v dveh ločenih, neustreznih prostorih, 
kar dolgoročno ni vzdržno. Takšnih primerov je v občini več, kjer se posamezne dejavnosti 
izvajajo v improviziranih ali zastarelih pogojih, zato si občina prizadeva za postopno izboljšanje 
stanja. Ob zaključku je bilo še poudarjeno, da je bilo v zadnjih letih na področju šolske in 
predšolske infrastrukture v občini Sevnica storjenega izredno veliko in da je občinski svet lahko 
upravičeno ponosen na dosedanje dosežke. 

V razpravi je bilo ponovno poudarjeno, da je gradnja nove osnovne šole v Krmelju nujna in 
neizogibna, saj je stanje obstoječe šole neustrezno. Omenjeno je bilo, da so bile razprave o 
šolski mreži v Mirnski dolini prisotne že vse od leta 2010 oziroma 2014, vendar dogovora o 
racionalizaciji v preteklosti ni bilo mogoče doseči. Zaradi tega je sedaj treba pristopiti k 
reševanju konkretne situacije. Izražen je bil pomislek glede skupne višine investicije, zato je 
bilo predlagano, da se preveri možnost razdelitve projekta na več vsebinskih sklopov. Kot 
primer so bili navedeni deli, povezani s poplavno varnostjo in cestno infrastrukturo, saj bi za 
takšne vsebine morda bilo možno kandidirati na drugih razpisih, kjer bi pogoji za pridobitev 
sredstev lahko bili ugodnejši. Na ta način bi se osnovni del investicije – sama gradnja šole – 
finančno razbremenil, skupni stroški pa bi se znižali. Namen predloga je bil spodbuditi iskanje 
dodatnih možnosti za financiranje z uporabo različnih virov, ki so namenjeni posameznim 
segmentom investicije, ter s tem zagotoviti bolj vzdržno izvedbo projekta. 

V razpravi je bilo jasno izraženo podporo gradnji nove osnovne šole v Krmelju, hkrati pa je bilo 
postavljeno konkretno vprašanje glede povezave z drugo pomembno infrastrukturo – gradnjo 
kanalizacije. Kakšna je trenutna situacija v zvezi z izgradnjo kanalizacije v Krmelju in ali se 
projekt osnovne šole s tem projektom finančno, prostorsko ali vsebinsko kakorkoli dopolnjuje. 

Pojasnjeno je bilo, da gradnje objekta ni mogoče ločiti od izgradnje spremljajoče infrastrukture, 
saj bi morala biti slednja pripravljena že pred začetkom gradnje šole. Če bi želeli ta segment 
res povsem ločiti, bi morali letos pričeti z gradnjo infrastrukture, da bi bila do razpisa za izvajalca 
gradnje šole v prihodnjem letu že urejena. 

Poudarjeno je bilo, da gre za območje, kjer se vse padavinske vode stekajo skupaj, kar 
povzroča težave že zdaj, saj v času večjih nalivov makadamsko parkirišče stoji v vodi. Brez 
predhodne rešitve teh težav bi bila gradnja šole otežena ali celo nemogoča – med drugim bi 
bilo potrebno tudi začasno prečrpavanje vode z dodatnimi črpalkami. 

Omenjeno je bilo tudi, da bi se gradnja šole in vrtca lahko ločila po fazah, vendar gre pri tem le 
za manjše razlike, saj mora biti osnovna infrastruktura v vsakem primeru pripravljena za celoten 
objekt. Poleg tega se je izpostavilo, da bo med gradnjo prišlo do začasne izgube dveh oddelkov 
vrtca, za katera trenutno ni znano, ali ju je mogoče nadomestiti drugje, kar predstavlja dodatno 
organizacijsko in vsebinsko težavo. 

V nadaljevanju razprave je bilo postavljeno vprašanje, ali se je mogoče v okviru načrtovanega 
projekta prijaviti tudi na razpis za protipoplavno zaščito, saj bi se morda na ta način lahko 
pridobilo vsaj del dodatnih sredstev. 

V odgovoru je bilo pojasnjeno, da se razpis ne imenuje neposredno razpis za protipoplavno 
zaščito, temveč gre za razpis v okviru ukrepov za blaženje podnebnih sprememb. V sklopu 
tega razpisa so kot upravičeni stroški opredeljeni ukrepi, kot so zasaditev, ureditev 
odvodnjavanja, namestitev podzemnih cistern ter ponikovalnic – čeprav jih v tem primeru sicer 
ni predvidenih, saj se vse meteorne vode vodijo v suhi zadrževalnik (ribnik). Kljub temu pa je 
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bilo poudarjeno, da je mogoče iz tega naslova pridobiti del sredstev za izvedbo ustreznih 
ureditev. 

Dodatno je bilo pojasnjeno, da prijava projekta na različne razpise ne predstavlja težave, saj se 
tak pristop že uveljavljeno uporablja tudi pri drugih projektih. Ključno pa je, da se dosledno 
spremlja, kateri stroški se vključujejo v posamezen razpis, da ne pride do prekrivanja ali 
neupravičenih zahtevkov. Če obstaja možnost za dodatno sofinanciranje, bo ta vsekakor 
ustrezno izkoriščena. 

V nadaljevanju je bila ponovno izražena podpora gradnji nove osnovne šole v Krmelju, ob tem 
pa je bilo opozorjeno na več pomembnih vidikov. Izpostavljeni so bili predvsem praktični izzivi, 
povezani z izvedbo projekta. Poudarjeno je bilo vprašanje, kam bodo v času gradnje nameščeni 
učenci, saj bo območje gradbišča zelo razkopano, s tremi novimi priključki na cestno 
infrastrukturo in prestavitvami komunalnih vodov, vključno z vodovodom in plinovodom. Zaradi 
večjih gradbenih posegov, vključno z izkopi do treh metrov globine, bo območje v tem času 
tudi varnostno zahtevno, tako za otroke, starše kot obiskovalce in promet, zlasti avtobusni. 
Poleg tega je bilo opozorjeno na morebitna nepredvidena dela, saj je že v oceni iz leta 2022 
zabeleženih 500.000 EUR tovrstnih stroškov, kar predstavlja približno 7 %. Glede na to, da se 
je od tedaj vrednost investicije povečala za dva milijona evrov, je bilo ocenjeno, da se lahko 
pričakuje tudi povečanje stroškov za nepredvidena dela, potencialno do višine skoraj 1 milijona 
EUR. Izpostavljeno je bilo, da morajo imeti otroci ustrezne prostore, kot jih imajo tudi v drugih 
naseljih. V nadaljevanju so bili zopet izpostavljeni pomisleki, kot so jih že izrazili nekateri 
predhodniki, in sicer glede racionalnosti treh osnovnih šol na območju približno 20 kilometrov, 
kar je posledica pretekle napačne odločitve, tudi na ravni ministrstva, ki bi takrat moralo 
postaviti bolj jasna izhodišča o številu šol na območju. 

V razpravi je bilo uvodoma izpostavljeno, da je pomembno priznati vrednost odkritega in 
racionalnega dialoga, ki se je razvil tekom točke. Poudarjeno je bilo, da je občinski svet najvišji 
politični organ v občini, kar pomeni, da so vse odločitve, čeprav utemeljene na strokovnih 
podlagah, v svojem bistvu politične. Zato je toliko pomembneje, da se o pomembnih investicijah 
razpravlja celovito in premišljeno. Znova je bila izražena jasna podpora projektu izgradnje 
osnovne šole v Krmelju. Ob tem je bilo opozorjeno na večplastnost zgodovine tega vprašanja, 
saj se razprave o ureditvi šolskega prostora v Mirnski dolini vlečejo že od poznih 90. let 
prejšnjega stoletja. Vmes so potekale številne razprave, dogovori in dileme o številu šol v tem 
območju, pri čemer se ni uspelo doseči enotne rešitve, kar je deloma botrovalo tudi sedanjim 
okoliščinam. Izpostavljeno je bilo, da obstoječi šolski objekt v Krmelju ne ustreza več sodobnim 
pedagoškim in tehničnim standardom. Stavba, znana kot "stara šola", izvira iz obdobja pred 
drugo svetovno vojno in je bila prvotno zgrajena kot bolnišnica, medtem ko gre pri t. i. "novi 
šoli" za montažni objekt iz leta 1980, ki je bil zgrajen po posegu v teren, kjer so prisotni podtalni 
vodni tokovi. Takšno stanje zahteva prilagojeno gradnjo, kar dodatno otežuje investicijo, vendar 
pa hkrati še bolj potrjuje potrebo po novogradnji. Prav tako je bilo poudarjeno, da gre v Krmelju 
za vzgojno-izobraževalni zavod, ki združuje tako predšolsko vzgojo kot osnovnošolsko 
izobraževanje, kar je v Sloveniji dokaj razširjen model – trenutno obstaja 198 takšnih zavodov. 
Takšna ureditev prinaša organizacijske, kadrovske in prostorske prednosti, saj se v eni ustanovi 
združujejo kuhinje, uprava in druge funkcije, kar je s stališča upravljanja učinkovito in smiselno. 
V nadaljevanju je bilo opozorjeno tudi na širši kontekst šolske politike v državi. Poudarjeno je 
bilo, da ima Slovenija 457 osnovnih šol in 313 podružnic, pri čemer obstajajo tudi izjemni 
primeri, kot je ohranjanje podružnice z le sedmimi učenci v Triglavskem narodnem parku. 
Takšne odločitve niso racionalne zgolj s finančnega vidika, temveč so pogosto sprejete zaradi 
specifičnih okoliščin in potreb lokalnega prebivalstva. Tudi pri oblikovanju občin se že vrsto let 
ignorira dejstvo, da kar 25 % občin ne dosega zakonsko določenih normativov, a še vedno 
obstajajo in delujejo. Posebej je bilo izpostavljeno, da je bila odločitev za ohranitev treh šol v 
Mirnski dolini že pred leti politična odločitev, ki izhaja iz usmeritve v policentrični razvoj. Takšna  
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razvojna usmeritev vključuje več manjših središč in terja ustrezne investicije. Opozorjeno je 
bilo, da zamude pri reševanju prostorskih pogojev šolstva v Krmelju lahko vodijo v še hujšo 
degradacijo objektov in posledično v večje stroške. Kar zadeva sam razpis ministrstva za 
šolstvo, je bilo opozorjeno, da je razpis zakonsko jasno opredeljen – po objavi ima občina 60 
dni časa za prijavo. Sofinancirajo se gradbeno-obrtniška in inštalacijska dela, pri čemer višina 
sofinanciranja ni vnaprej znana. Zato je treba biti pripravljen tudi na določeno stopnjo 
negotovosti in tveganja. Po drugi strani pa je bilo poudarjeno, da občina Sevnica v preteklosti 
ni zamudila nobene tovrstne priložnosti in da je bila pri črpanju razpoložljivih sredstev doslej 
uspešna, pogosto tudi z dodatnim kombiniranjem različnih virov financiranja. Ob koncu 
razprave je bila ponovno izražena zahvala za racionalen in odgovoren ton celotne razprave ter 
jasno podana podpora projektu, pri čemer je bila izražena tudi pripravljenost, da se izraženi 
pomisleki upoštevajo in da se v sodelovanju iščejo rešitve, ki bodo zagotovile izvedljivost in 
smiselnost investicije. V razpravi je bilo izpostavljeno vprašanje glede naravnega nasipa na 
južnem delu območja, ki je nastal kot posledica nekdanje ozkotirne proge. Ob tem nasipu je bil 
v preteklosti urejen kanal, ki je služil za odvodnjavanje voda. Poudarjeno je bilo, da je bil ta 
sistem dolga leta uporabljan in je učinkovito opravljal svojo funkcijo. V zvezi s tem je bilo 
zastavljeno vprašanje, ali so načrtovalci projekta s tem dejstvom seznanjeni, ali je bila ta 
obstoječa rešitev upoštevana pri pripravi dokumentacije in ali bi se ta obstoječi kanal morda 
lahko vključil oziroma uporabil tudi v okviru nove ureditve. 

Odgovorjeno je bilo, da je sicer obstoječi kanal znan in evidentiran, vendar zaradi povečanih 
količin odpadnih in padavinskih voda, ki jih bo prinesla nova ureditev območja, ni več ustrezen. 
Pojasnjeno je bilo, da se bo zaradi tega na istem območju uredil nov, večji kanal, ki bo potekal 
v ceveh večjega preseka. Tako bo zagotovljeno ustrezno in varno odvodnjavanje celotnega 
območja, vključno z novo šolo in spremljajočo infrastrukturo. 

Obrazloženo je bilo, da je bila idejna zasnova za predmetno področje pripravljena že pred več 
kot dvajsetimi leti. Na vprašanja, kaj je bilo v tem času storjenega, je bilo izpostavljeno, da je 
občina medtem prenavljala in gradila šole ter vsako leto uspešno realizirala proračun. Občinski 
svet je v preteklosti sprejemal številne pomembne odločitve, ki so pomembno vplivale na 
nadaljnje korake razvoja občine, in enako velja tudi za aktualno razpravo. Poudarjeno je bilo, 
da takšne široke in vsebinsko bogate razprave kažejo na visoko stopnjo zavedanja, da imajo 
odločitve občinskega sveta dolgoročne posledice za življenje in delo v občini. S sprejetjem 
investicij, programov in zavezujočih finančnih odločitev se na eni strani dviguje kakovost 
življenja, na drugi strani pa obremenjuje občinski proračun, zato je ključno, da so te 
obremenitve sorazmerne in premišljene. 

Ob tem je bilo ponovno izpostavljeno, da trenutna obravnavana obremenitev občinskega 
proračuna ni nastala nenadoma, temveč je posledica postopnega načrtovanja in sprejetih 
razvojnih dokumentov v preteklih letih, kar je bilo večkrat jasno izraženo tudi v razpravah. 

 

PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s projektom nove osnovne šole v Krmelju in potrdil 
projekt nove osnovne šole v Krmelju v primeru pridobljenih državnih sredstev.  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da se opravi revizija oziroma uskladitev projekta 
nove osnovne šole Krmelj s ciljem racionalizacije oziroma optimizacije projekta ter prijave na 
druge eventualne vire pred izvedbo javnega naročila za izbor izvajalca. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 18 
ZA:  18 
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PROTI:   
 
Sklep je sprejet. 
 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s projektom nove osnovne šole v Krmelju in 
potrdil projekt nove osnovne šole v Krmelju v primeru pridobljenih državnih sredstev.  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep, da se opravi revizija oziroma uskladitev 
projekta nove osnovne šole Krmelj s ciljem racionalizacije oziroma optimizacije projekta 
ter prijave na druge eventualne vire pred izvedbo javnega naročila za izbor izvajalca.  
 
 
 

Ad 7 
Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt nove osnovne šole v 

Krmelju 
 
 
Uvodno obrazložitev poda Mojca Sešlar  
 
Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 
Projektu izgradnja nove osnovne šole v Krmelju je bila izkazana podpora, zato se je v 
nadaljevanju obravnavala investicijska dokumentacija projekta. Razpis bo načeloma objavljen 
25. julija 2025, zato je nujno, da je do takrat potrjena in pripravljena vsa investicijska 
dokumentacija, ki bo poleg ostalih dokumentov potrebna za prijavo. 
Predstavljen je bil predlog investicijskega programa, ki vključuje celoten komplet 
dokumentacije, vključno z dokumentom identifikacije investicijskega projekta (DIIP) in 
predinvesticijsko zasnovo. Izpostavljeno je bilo, da so ključni del dokumentacije viri financiranja 
in pogoji, ki jih bo določilo Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje. 
V gradivu je bila upoštevana struktura pogojev, kot so veljali ob prejšnjem razpisu pred petimi 
leti. Predvideno je, da bi se lahko iz naslova ministrstva zagotovilo približno 2,5 milijona EUR 
sofinancerskih sredstev. Kot možen dodatni vir so bila omenjena tudi druga razpoložljiva 
sredstva. Celotna vrednost investicije po projektantski oceni znaša 11 milijonov EUR, kar temelji 
na trenutno veljavnih gradbenih cenah. 
 
Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
 
Odbor za družbene dejavnosti je na 15. redni seji, dne 9. 6. 2025 obravnaval investicijski 
program (IP) za novo šolo v Krmelju in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica potrditev 
investicijskega programa za projekt nove osnovne šole v Krmelju. Z dokumentom IP se potrjuje 
tudi ostala investicijska dokumentacija (predinvesticijska zasnova in dokument identifikacije 
investicijskega projekta) za projekt nove osnovne šole v Krmelju.    
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Sevnica je potrdil investicijski program in ostalo investicijsko 
dokumentacijo (predinvesticijska zasnova in dokument identifikacije investicijskega projekta) 
za projekt nove osnovne šole v Krmelju.  
Občinski svet je potrdil tudi morebitno novelacijo investicijske dokumentacije za potrebe 
navedenega razpisa in uskladitve projekta s pogoji in rezultati razpisa in dinamiko financiranja 
in pridobivanja drugih virov financiranja. 
 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 15 
ZA:  15 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil investicijski program in ostalo investicijsko 
dokumentacijo (predinvesticijska zasnova in dokument identifikacije investicijskega 
projekta) za projekt nove osnovne šole v Krmelju.  
 
Občinski svet je potrdil tudi morebitno novelacijo investicijske dokumentacije za potrebe 
navedenega razpisa in uskladitve projekta s pogoji in rezultati razpisa in dinamiko 
financiranja in pridobivanja drugih virov financiranja. 
 
 
 

Ad 8 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica – 1. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev podajo župan, Mojca Sešlar in Roman Strlekar  
 
Srečko Ocvirk, župan 
Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica – 1. obravnava se mora 
obravnavati zaradi izvajanja storitev dolgotrajne oskrbe na domu ter zaradi spremenjene 
zakonodaje. Gre za prvo obravnavo, pri kateri je bil predlog že obravnavan na Odboru za 
družbene dejavnosti. V veliki meri je usklajen z Zdravstvenim domom Sevnica in pravno službo 
Skupnosti zdravstvenih domov Slovenije. 
 
Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 
Obstoječi odlok o ustanovitvi Zdravstvenega doma Sevnica iz leta 1992, s spremembo iz leta 
2007 je zastarel in ne odraža več aktualne zakonodaje. V vmesnem obdobju so se spremembe 
urejale zgolj v okviru statuta zavoda. Novi predlog odloka temelji na veljavni zakonodaji, sprejeti 
in dopolnjeni v zadnjih letih, predvsem na Zakonu o dolgotrajni oskrbi, ki določa, da občine 
zagotavljajo izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu. 
Dodatno je bila maja 2025 sprejeta novela Zakona o zdravstveni dejavnosti, ki med drugim 
natančno določa pogoje za imenovanje direktorja zavoda, člane sveta zavoda ter strokovnega 
direktorja. Predlog novega odloka je pripravljen v sodelovanju z zdravstvenim domom in pravno 
službo Skupnosti zdravstvenih domov, po prvi obravnavi pa bo odlok posredovan Ministrstvu 
za solidarno prihodnost, ki bo podalo pripombe, nakar bo sledila druga obravnava in ponovno 
usklajevanje. 
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Izpostavljeno je bilo, da je eden ključnih razlogov za pripravo novega odloka tudi uskladitev z 
novo standardno klasifikacijo dejavnosti, ki je pričela veljati 1. 1. 2025. V predlog odloka so 
vključene vse dejavnosti, potrebne za izvajanje dolgotrajne oskrbe na domu in pomoči na 
domu. Novi organizacijski pogoji vključujejo imenovanje direktorja, strokovnega direktorja in 
strokovnega vodje za dolgotrajno oskrbo. Vprašanje o pomočniku direktorja za zdravstveno 
nego je bilo pojasnjeno z utemeljitvijo, da gre za funkcijo, ki ni določena z zakonom, zato ni 
vključena v odlok, temveč je urejena v statutu zavoda. 
Kar zadeva člane sveta zavoda, je bilo pojasnjeno, da se pogoji za imenovanje bistveno 
zaostrujejo, zlasti glede zahtevane izobrazbe in potrdil o usposobljenosti s področja upravljanja. 
Ministrstvo bo v prihodnjih mesecih izdalo podrobna navodila glede potrebnih potrdil in 
pristojnih organizacij za njihovo izdajo. Ocenjeno je bilo, da sam sprejem odloka ne bo imel 
neposrednih finančnih posledic za občino, saj bodo storitve dolgotrajne oskrbe pokrite iz 
zdravstvene blagajne ter morebitno tudi iz proračunskih virov. Mandat obstoječemu svetu 
zavoda se izteče januarja 2026. 
 
Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
Dopolnjeno je bilo, da predlagani odlok predstavlja uskladitev akta o ustanovitvi z aktualno 
zakonodajo, ki je začela veljati v zadnjih letih, in da ne gre za ustanovitev novega zavoda. Odlok 
ureja ustanoviteljska vprašanja, organiziranost ter delovanje javnega zavoda Zdravstveni dom 
Sevnica. Dejavnosti zavoda so usklajene s sprejeto odločitvijo, da zavod izvaja tudi dolgotrajno 
oskrbo, hkrati pa z novo standardno klasifikacijo dejavnosti. Tržno dejavnost lahko zavod 
opravlja le v primeru, da s prihodki pokrije vsaj stroške, kar je tudi določeno v odloku. 
V povezavi z organi zavoda je bilo pojasnjeno, da je zakonodaja določila novo strukturo 
vodstvenih funkcij. Tako sta predvidena strokovni direktor za zdravstveno dejavnost in 
strokovni vodja za dolgotrajno oskrbo. Pomočnik direktorja ter vodje notranjih organizacijskih 
enot so sicer opredeljeni v zakonodaji v smislu pogojev, vendar niso organi zavoda, zato niso 
posebej urejeni v odloku, temveč bodo obravnavani v internih aktih. 
Skladno z Zakonom o dolgotrajni oskrbi je predlagana sprememba sestave sveta zavoda. 
Število članov se predlaga znižati iz devet na sedem, in sicer bi bili v svetu zavoda zastopani: 
trije predstavniki ustanovitelja, po en predstavnik zaposlenih s področja zdravstvene dejavnosti 
in dolgotrajne oskrbe, en predstavnik zavarovancev oziroma uporabnikov zdravstvenih storitev 
(imenovan s strani ZZZS) ter en predstavnik uporabnikov dolgotrajne oskrbe ali njihovih 
družinskih članov (imenovan s strani občinskega sveta). 
Pojasnjeno je bilo, da novela Zakona o zdravstveni dejavnosti natančno določa pogoje za člane 
sveta zavoda. Med drugim je izpostavljen pogoj ustrezne izobrazbe (druga bolonjska stopnja s 
področij zdravstva, upravljanja, ekonomije ali prava) ter ustrezna znanja, ki jih bodo morali 
kandidati izkazovati s potrdilom. Pristojno ministrstvo bo naknadno izdalo natančna navodila 
glede tega potrdila. 
Za direktorja zavoda zakon določa enajst pogojev, v odloku pa so izpostavljeni glavni: najmanj 
pet let delovnih izkušenj, od tega vsaj tri leta na vodilnih ali vodstvenih mestih, ustrezna druga 
bolonjska izobrazba, znanja s področja organizacije, vodenja in ekonomike delovanja javnega 
zavoda, kar se bo prav tako izkazovalo s potrdilom. Zakon določa še vrsto drugih pogojev (npr. 
znanje slovenskega in angleškega jezika, integriteta, omejitve glede lastništev), ki v odloku niso 
posebej navedeni, a bodo morali biti izpolnjeni. 
Pogoji za strokovnega direktorja za zdravstveno dejavnost vključujejo ustrezno specializacijo, 
najmanj pet let delovnih izkušenj, ter strokovna znanja s področja organizacije in vodenja. 
Strokovni vodja za dolgotrajno oskrbo mora prav tako izpolnjevati pogoje, ki jih določa Zakon 
o dolgotrajni oskrbi. 
Med organe zavoda še naprej spada strokovni svet, ki obravnava strokovna vprašanja 
povezana z delom in razvojem zavoda. 
Odlok vključuje tudi določbe glede sredstev za delo zavoda, pravice in obveznosti v pravnem 
prometu, razmerja med ustanoviteljem in zavodom ter prehodne in končne določbe. 



  

 
22 

Predvideno je, da se bodo po sprejemu odloka v roku petih mesecev uskladili vsi interni akti 
zavoda. Po konstituiranju novega sveta zavoda bosta nato imenovana strokovni direktor in 
strokovni vodja. 
 
Rado Kostrevc, predsednik Odbora za družbene dejavnosti 
Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zdravstveni dom Sevnica – 1. obravnava in ga v predloženi obliki z dodatnimi obrazložitvami 
posameznih členov posreduje Občinskemu svetu Občine Sevnica v obravnavo. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Božidar Groboljšek, Brigita Karlovšek, Damjan Žibert 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno vprašanje glede zastopanosti predstavnikov delavcev v svetu 
zavoda. Ocenjeno je bilo, da je število predstavnikov zaposlenih – zgolj dva – razmeroma 
majhno, še posebej v primerjavi z drugimi zavodi, kot so lekarna ali osnovna šola, kjer imajo 
zaposleni večjo zastopanost. Postavljeno je bilo vprašanje ali je takšna sestava sveta zavoda 
določena z Zakonom o zdravstveni dejavnosti oziroma z Zakonom o dolgotrajni oskrbi, ali pa je 
predlagano razmerje rezultat lastne odločitve pripravljavcev odloka. 
 
V odgovoru je bilo pojasnjeno, da zakon določa le, kateri predstavniki morajo biti vključeni v 
svet zavoda, ne določa pa njihovega števila. Številčno sestavo sveta zavoda opredeli 
ustanovitelj sam, ob upoštevanju ustreznega razmerja in funkcionalnosti organa. 
Dopolnjeno je bilo še, da je bila predlagana sestava sveta zavoda s skupno sedmimi člani 
usklajena z Zdravstvenim domom Sevnica. Prej je imel svet devet članov, a so se v dogovoru 
z zavodom strinjali, da je sedem članov primerna rešitev tudi z vidika sklepčnosti in 
učinkovitega delovanja. 
 
V razpravi je bilo opozorjeno, da med prejeto gradivo iz odbora in predlogom odloka, 
dostopnim v elektronski obliki, obstajajo določene razlike. Izpostavljeno je bilo, da v šestem 
členu, ki ureja nadomeščanje direktorja v času njegove začasne odsotnosti, manjka določba, 
da direktorja nadomešča delavec zavoda, ki ga za to pooblasti direktor. Postavljeno je bilo 
vprašanje, ali gre pri tej določbi za samoumevno ureditev ali bi morala biti izrecno zapisana tudi 
v končnem besedilu odloka. 
  
V odgovoru je bilo pojasnjeno, da je zaradi ponavljanja enake dikcije v dveh členih ostala le v 
enaindvajsetem členu. Ocenjeno je bilo, da je z vidika vsebine ustrezno zajeta tam. 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da je bilo o odloku na seji odbora veliko razprave, tudi glede 
števila vodstvenih oseb, saj naj bi jih bilo po novem skoraj več kot zaposlenih. Opozorjeno je 
bilo tudi na 13. člen, kjer je kot pogoj za člane sveta zavoda določen študijski program druge 
stopnje, kar naj bi močno zožilo nabor možnih kandidatov. 
 
Ob koncu razprave je bilo dodatno obrazloženo, da gre za prvo obravnavo odloka. Vse podane 
pripombe bodo zabeležene, preverjene in v nadaljnjem postopku usklajevanja ustrezno 
usklajene oziroma pojasnjene.  
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica v prvi 
obravnavi s pripombami. 
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Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 16 
ZA:  15 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica v 
prvi obravnavi s pripombami. 
 
 

Ad 9 
Soglasje k zadolževanju Javnega podjetja Komunala d. o. o. Sevnica 

 
Uvodno obrazložitev poda župan, Srečko Ocvirk  
 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica 
Občina Sevnica je ustanoviteljica Javnega podjetja Komunala d. o. o. Sevnica. Podjetje mora 
za zadolžitev pridobiti soglasje ustanovitelja. Občina Sevnica s tem ne prevzema nobene 
finančne obveznosti in ne odgovarja za zadolžitev podjetja. 
Namen zadolžitve je nabava smetarskega vozila, ki je namenjeno za opravljanje osnovne 
dejavnosti podjetja. Investicija se bo odplačevala iz lastnih virov podjetja. Občina Sevnica je 
omenjeno zadolževanje že predvidela v okviru proračuna, zato je v tem trenutku potrebno zgolj 
soglasje občinskega sveta, da podjetje zadolžitev lahko izvede. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Damjan Žibert 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno vprašanje, ali bo novo smetarsko vozilo namenjeno kot 
nadomestilo za obstoječe staro vozilo, ki se bo prodalo, ali pa bo kupljeno kot dodatno oziroma 
rezervno vozilo. Izraženo je bilo tudi razumevanje, da je vozilo potrebno zaradi amortizacije 
obstoječih vozil. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica daje soglasje Javnemu podjetju Komunala d. o. o. Sevnica za 
najem kredita pri Slovenskem regionalnem razvojnem skladu v višini 229.000,00 EUR za nakup 
smetarskega vozila. 
 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 16 
ZA:  16 
PROTI:  0 

Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica daje soglasje Javnemu podjetju Komunala d. o. o. Sevnica 
za najem kredita pri Slovenskem regionalnem razvojnem skladu v višini 229.000,00 EUR 
za nakup smetarskega vozila. 
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Ad 10 
Predlog Odloka o  poimenovanju ulice Sončni Gaj v naselju Sevnica – skrajšani 

postopek 
 
Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar  
 
Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
Podjetje 3 BS d. o. o., investitor izgradnje dveh večstanovanjskih objektov na območju 
Planinske ceste, je na Občino Sevnica naslovilo pobudo, da bi se novo nastajajoča soseska oz. 
nova ulica poimenovala po imenu njihovega projekta – »Sončni gaj«. Postopek poimenovanja 
nove ulice ureja Zakon o določanju območij ter o imenovanju in označevanju naselij, ulic in 
stavb, ki določa pogoje in dokumentacijo, potrebno za izvedbo postopka. Predlagatelj je 
predložil vso zahtevano dokumentacijo, in sicer: pozitivno mnenje Geodetske uprave Republike 
Slovenije;  potrdilo, da v naselju oz. občini Sevnica še ne obstaja ulica z enakim imenom; 
pozitivno mnenje Komisije za standardizacijo zemljepisnih imen. 
Na podlagi teh podlag ni pravnih ovir za poimenovanje ulice z imenom »Sončni gaj«. Zato je bil 
pripravljen osnutek odloka, ki je priložen gradivu. 
Po sprejetju odloka je predvideno, da bo v 30 dneh Geodetska uprava Republike Slovenije po 
uradni dolžnosti evidentirala novo ime v registru prostorskih enot. Strošek postavitve 
označevalnih tabel ulice bo krila občina. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Rok Petančič 
 
V razpravi je bilo izpostavljeno, da poimenovanje ulice sicer podpira, saj mora nova soseska 
pridobiti ustrezno ime. Predlagano ime »Sončni gaj« je označeno kot lepa slovenska besedna 
zveza, kar je pozitivno, vendar je bilo tudi z nekoliko hudomušnim tonom izpostavljeno, da 
sonca v določenih delih nove stanovanjske soseske najverjetneje ne bo v izobilju.  
 
Odgovorjeno je bilo, da imajo ljudje na imena različen pogled in različen odnos, podobno kot 
pri izbiri imen svojih otrok. V tem primeru je investitor podal predlog imena za novo ulico, kar 
je bilo ocenjen kot razumljiv in legitimen vpliv. Izraženo je bilo stališče, da ni zadržkov za 
sprejem predlaganega poimenovanja. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o imenovanju ulice Sončni gaj na območju 
občine Sevnica. 
 
Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 16 
ZA:  16 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o imenovanju ulice Sončni gaj na območju 
občine Sevnica. 
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Ad 11 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
Župan odpre razpravo.  
 
Rok Petančič, Damjan Žibert in Božidar Beci podajo pripombe na prejete odgovore. 
 
Rok Petančič: 
 

• zanima ga, zakaj je bil najprej sprožen postopek izredne odpovedi direktorici občinske 
uprave, nato pa takoj po zagovoru podpisan sporazum o prenehanju delovnega 
razmerja, če naj bi bila kršitev tako resna. Meni, da če bi bila kršitev pravno in dokazno 
nesporna, bi moral župan vztrajati pri izredni odpovedi; zato ga zanima, ali odločitev za 
sporazum pomeni pomanjkanje dokazov ali celo politično oziroma osebno motiviranost 
postopka. Zanima ga, zakaj postopek ni vodila neodvisna komisija oziroma oseba, saj 
naj bi šlo za neposreden konflikt interesov, če je župan vodil postopek proti osebi, ki je 
predhodno podala prijavo sumov kaznivih dejanj, povezanih tudi z njim. Zanima ga, kako 
je bila direktorici zagotovljena zaščita kot prijaviteljici v skladu z Zakonom o zaščiti 
prijaviteljev, in zakaj o tem v odgovoru ni bilo pojasnila. Zanima ga, kdo so bili svetovalci 
župana v tem postopku, zakaj so bili izbrani, kakšen je bil postopek njihovega izbora in 
kakšni so bili skupni stroški postopka. Zanima ga, zakaj občinski svet ni bil pravočasno 
obveščen o uvedbi postopka zoper direktorico, ki opravlja ključno funkcijo za zakonitost 
delovanja občinske uprave. Zanima ga, ali so že znani rezultati revizije zakonitosti 
obračunavanja plač, ki se omenja v odgovoru, in če so bile ugotovljene nepravilnosti, 
kdo je za njih odgovoren. Ponovno izpostavi vprašanje o delovni klimi in vzdušju v 
občinski upravi ter poziva k predstavitvi konkretnih ukrepov, ne le splošnih odgovorov. 
Omeni tudi javno kroženje anonimnih pisem in izrazi mnenje, da bi morali te navedbe 
razjasniti z dejstvi in dokazi, da se ponovno vzpostavi zaupanje v župana in občinsko 
upravo. Zanima ga, ali bo občina izvedla konkretno notranjo analizo delovnega okolja 
in sprejela ukrepe za izboljšanje odnosov v občinski upravi. Zanima ga, ali bo župan kot 
odgovorna oseba podal jasna in popolna pojasnila, saj sam meni, da z dosedanjimi 
odgovori ni bilo vzpostavljeno zaupanje. 

 
Damjan Žibert: 
 

• zanima ga, ali bo sanacija plazu na cesti Lončarjev dol–Podvrh izvedena še letos, saj je 
v odgovoru dobil pojasnilo, ki se nanaša na drug plaz. Oba plazova – na Cankarjevi ulici 
in na omenjeni cesti – sta bila potrjena v proračunu za leto 2025. Ne vidi razloga, zakaj 
ne bi bil razpis za izvajalca izveden že do septembra. 

 
Božidar Beci: 
 

• poda pobudo, da občina zavzame bolj odločno držo do Mercatorja v zvezi z objektom 
v Loki, saj se zaradi dotrajane strehe povzroča škoda tudi na občinskem delu stavbe. 
Predlaga, da se jasno opredeli, ali bo Mercator stavbo prepustil ali soodgovorno 
sodeloval pri sanaciji. 

 
Druge razprave ni.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega 
sveta s pripombami.  
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Izid glasovanja:  
PRISOTNIH: 15 
ZA:  15 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov 
občinskega sveta s pripombami. 
 
 

Ad 12 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
 
Miro Juntez (pri 6. t. dr.): 
 

• Zanima ga, kako in če sploh sta povezana projekta gradnje kanalizacije in nove šole v 
Krmelju.  

 
Damjan Žibert (pri 9. t. dr.): 
 

• Zanima ga, ali bo novo smetarsko vozilo nadomestilo katerega iz stare garniture 
smetarskih vozil.  

 
Tanja Novšak: 
 

• zanima jo, ali bodo tudi na preostalih treh ekoloških otokih pod Vrtačo postavljene 
lesene ograje, saj je bila ograja urejena le pri prvem otoku. 

 
Damjan Žibert: 
 

• ponovno poda pobudo, da se nad parkirišči za električna kolesa pred občinsko stavbo 
in NLB postavi streha, ki bi kolesa zaščitila pred vremenskimi vplivi. 

 
• zanima ga, zakaj se Občina Sevnica pri nakupu novega službenega vozila ni odločila za 

okolju prijaznejšo (električno ali hibridno) različico, čeprav ima že vzpostavljeno polnilno 
infrastrukturo. Zanima ga tudi, ali občina novo službeno vozilo sploh potrebuje, glede 
na to, da jih ima v voznem parku že več. 

 
• zanima ga, kakšno je trenutno stanje postopka javnega naročila za šolske prevoze in ali 

obstaja tveganje za zamude oziroma višje stroške zaradi pozne izvedbe razpisa. 
 
 
Stanka Žičkar: 
 

• zahvali se za hitro izvedbo pobude o postavitvi klopi ob ploščadi, kjer upokojenci igrajo 
igro štrbunk. 
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• vnovič poda pobudo, da se parkirni prostori v bližini zdravstvenega doma in pošte 
ponovno označijo, saj sedanje mere ne ustrezajo zakonskim zahtevam in onemogočajo 
varno izstopanje, zlasti gibalno oviranim osebam. 

 
• zanima jo, koliko sredstev bo potrebnih za poplačilo premalo izplačanih plač, koliko bo 

znašalo plačilo obresti in ali bo kdo moral vrniti previsoko izplačane zneske. 
 
Vincenc Knez: 
 

• poda pobudo, da se pot ob Savi na območju Šmarčne glede na odgovor HESS-a uredi 
tako, da bo primerna za rekreativne namene pohodnikov in kolesarjev, saj je vzporedna 
državna cesta na tem mestu zelo ozka in nevarna. 

 
Rok Petančič: 
 

• poda pobudo, da se zagotovi dodatni ali večji zabojnik za biološke odpadke pred 
Zbirnim centrom Sevnica, saj se ob sezonskih delih prehitro napolni. 

 
• pohvali namestitev novih usmerjevalnih tabel do lokalnih ponudnikov in poda predlog, 

da se dotrajane stare oznake (npr. CRP, vinske ceste) odstranijo ali zamenjajo. 
 
Majda Jazbec:  
 

• poda pobudo za postavitev gasilske omarice z opremo ob hidrantu v zaselku Šetenje, 
kjer trenutno ni na voljo cevi ali druge opreme za gašenje. 
 

• poda pobudo, da se v razpravi o uporabi igrišča na Družinski ulici upoštevajo tudi 
mnenja uporabnikov igrišča, saj naj bi ti pogosto doživljali žaljivke in pritiske s strani 
nasprotnikov njegove uporabe. Poda tudi predlog, da se nova igrišča umeščajo v 
hribovita naselja, kjer naj bi po njenih besedah živeli bolj strpni prebivalci, ki se ne 
pritožujejo nad otroško in drugo igro. 

 
Brigita Karlovšek: 
 

• poda pobudo za ureditev nekaj razširjenih dodatnih parkirnih mest, namenjenih staršem 
z majhnimi otroki v okolici zdravstvenega doma. 

 
• poda pobudo, da se poskrbi za košnjo trave ob pešpoti ob Savi v Šmarčni. 

 
Miro Juntez:  
 

• zanima ga, v kateri fazi je načrtovanje kanalizacije v naselju Tržišče. 
 

• poda pobudo za sanacijo odseka ceste med Vinskim dvorom Deu in Pavlo vasjo, saj je 
v zelo slabem stanju, kljub temu da so za ta namen že bila zagotovljena proračunska 
sredstva. 

 
 
mag. Edvard Turk (po e-pošti): 
 

• S strani uporabnikov brvi čez Savo je prišla pobuda, da se uredi plato, kjer se pride iz 
brvi čez Savo na Radni. Da bi se uredil bolj varen sestop za kolesarje in pešce.  
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• Kako je ZD Sevnica 'odporen' na primere, kot je bil nedavno v Kamniku, ko so ljudje 

ponižujoče po več ur čakali v 100m vrstah na izbiro osebnega zdravnika. Predlaga se 
sprejetje določenih ukrepov, da do takih primerov ne bi prišlo v našem ZD. Predvsem 
lažji in bolj enostaven (elektronski) način izbire zdravnika v primerih odpovedi 
delovnega razmerja obstoječega zdravnika. 

 
 

Ad 13 
Razno  

 
Župan je prisotne povabil na več prihajajočih dogodkov, in sicer na dogodek ob 40-letnici 
delovanja Bazena Sevnica, na skupno posavsko počastitev dneva državnosti, ki bo v torek, 24. 
junija 2025, ob 19. uri. Slavnostni koncert bo izvedla Godba Sevnica, z nastopom solistke Eme 
Štigl, ter na tradicionalno prireditev Košnja na Lisci, ki bo potekala v soboto, 12. julija 2025, od 
15. ure dalje pri Tončkovem domu na Lisci. 
Ob koncu je izpostavil, da bo seja občinskega sveta verjetno sklicana tudi v mesecu juliju, v 
kolikor bo do takrat doseženo usklajevanje glede odloka Zdravstvenega doma Sevnica. 
 
Seja je bila zaključena ob: 18.30 
 
 
 
Zapisala: 
Eva Urh 
Višja svetovalka splošne službe 
 
 
 
                         Srečko Ocvirk 
                             Župan Občine Sevnica  
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OBČINSKI SVET 
OBČINE SEVNICA 
 
 
ZADEVA:  Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica –  

2. obravnava 
 
Spoštovani, 
 
Občinski svet Občine Sevnica je na svoji 26. redni seji, dne 18.6.2025 sprejel nov Odlok o 
ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica v svoji prvi obravnavi. S strani svetnikov 
ni bilo pripomb in predlogov.  
 
V skladu z navodili Ministrstva za solidarno prihodnost je bil odlok, ki ga je prvi obravnavi 
sprejel občinski svet posredovan Ministrstvo za solidarno prihodnost, ki je 1. julija odgovorilo, 
da se strinja s predlagano vsebino. Ministrstvo priporoča, da se v 31. člen odloka kot vir 
financiranja doda še »lastna udeležba uporabnika«. Skladno z Zakonom o dolgotrajni oskrbi 
je predvideno, da bodo uporabniki za izvajanja storitve dolgotrajne oskrbe na domu začeli 
doplačevati v letu 2028. 
 
Predlog odloka je skladno s predlogom ministrstva dopolnjen v 31. členu z novim odstavkom 
glede virov financiranja dolgotrajne oskrbe. 
 
Skladno z novo terminologijo je ustrezno popravljen še tretji odstavek 18. člena odloka, ki 
predvideva možnost hkratnega opravljanja funkcije direktorja in strokovnega direktorja za 
zdravstveno dejavnost, če direktor izpolnjuje tudi pogoje za strokovnega direktorja za 
zdravstveno dejavnost. 
 
Na podlagi zgoraj navedenega občinskemu svetu predlagamo naslednji sklep: 
 
Občinski svet je sprejel Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica. 
 
 
Pripravila:  
Roman Strlekar,  
Vodja splošne službe 
 
 
Mojca Sešlar,                      Srečko Ocvirk 
Vodja oddelka za družbene dejavnosti                     župan Občine Sevnica 
 
 
 
 
Priloga: 

- Predlog odloka – 2.obravnava 
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PREDLOG 
 
 

Na podlagi 3. člena Zakona o zavodih (Uradni list RS - stari, št. 12/91, Uradni list RS/I, št. 17/91 - 
ZUDE, Uradni list RS, št. 55/92 - ZVDK, 13/93, 66/93, 66/93, 45/I/94 - odl. US, 8/96, 31/00 - ZP-L, 36/00 – 
ZPDZC in 127/06 - ZJZP), 9. člena Zakona o zdravstveni dejavnosti (Uradni list RS, št. 23/05 - uradno prečiščeno 
besedilo, 23/08, 58/08 - ZZdrS-E, 15/08 - ZPacP, 77/08 - (ZDZdr), 40/12 - ZUJF, 14/13, 88/16 - ZdZPZD, 64/17, 
1/19 - odl. US, 73/19, 82/20, 152/20 - ZZUOOP, 203/20 - ZIUPOPDVE, 112/21 - ZNUPZ, 206/21 - ZDUPŠOP, 
100/22 - ZNUZSZS, 132/22 - odl. US, 141/22 - ZNUNBZ, 14/23 - odl. US, 76/23 - ZNUZSZS-A, 196/21 - 
ZDOsk, 163/22 - ZDOsk-A, 84/23 - ZDOsk-1, 136/23 - ZIUZDS, 35/24, 112/24 – ZDIUZDZ, 102/24 – ZZKZ in 
32/25), 68. člena Zakona o dolgotrajni oskrbi (Uradni list RS, št. 84/23 in 112/24) in 17. člena Statuta Občine 
Sevnica (Uradni list RS, št. 46/15 – UPB, 17/17 in 48/18) je Občinski svet Občine Sevnica na __. redni seji dne 
_________ sprejel 

O D L O K 
o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica 

I. UVODNE DOLOČBE 

1. člen 
(uvodna določba) 

(1) S tem odlokom Občina Sevnica, Glavni trg 19a, 8290 Sevnica (v nadaljnjem besedilu: ustanovitelj) 
ureja ustanoviteljska vprašanja, organiziranost in delovanje javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica (v 
nadaljnjem besedilu: zavod). 

(2) Zavod je bil ustanovljen z Odlokom o izločitvi organizacijske enote Zdravstveni dom Sevnica iz 
Javnega zavoda Zdravstveni center Celje in o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica (Uradni list 
RS, št. 36/92 in 99/07). 

(3) Zavod je pravna oseba javnega prava s statusom javnega zdravstvenega zavoda s pravicami, 
obveznostmi in odgovornostmi, ki so določene z zakonom, s tem odlokom in statutom zavoda. 

2. člen 
(vsebina odloka) 

S tem odlokom se ureja: 
a) statusne določbe, 
b) dejavnost zavoda, 
c) organi zavoda, 
d) sredstva za delo zavoda, 
e) pravice, obveznosti in odgovornosti zavoda v pravnem prometu, 
f) medsebojne pravice in obveznosti ustanovitelja in zavoda in 
g) druge določbe v skladu z zakonom. 

3. člen 
 (uporaba izrazov) 

V odloku uporabljeni izrazi v slovnični obliki za moški spol se uporabljajo kot nevtralni za ženski in 
moški spol. 
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II. STATUSNE DOLOČBE 

4. člen 
 (ime, sedež in pravni status zavoda) 

(1) Ime zavoda je: Zdravstveni dom Sevnica.  

(2) Sedež zavoda je: Trg svobode 14, 8290 Sevnica. 

(3) Skrajšano ime zavoda je ZD Sevnica. 

(4) Sestavni del imena zavoda je lahko tudi znak ali grafična oblika imena, ki se določi s statutom 
zavoda. 

(5) Zavod je pravna oseba s pravicami, obveznostmi in odgovornostmi, ki so določene z zakonom in 
tem odlokom ter odgovarja za svoje obveznosti s sredstvi, s katerimi lahko razpolaga. 

(6) Zavod ima žig, na katerem je zapisano ime zavoda. Oblika in uporaba žiga se določi s statutom 
zavoda. 

5. člen 
(organiziranost zavoda) 

Notranjo organizacijo zavoda, organizacijske in strokovne enote in lokacije, na katerih zavod 
organizira izvajanje dejavnosti, se določijo s statutom zavoda in pravilnikom o notranji organizaciji in sistemizaciji 
delovnih mest, na podlagi normativov in predpisov, ki urejajo to področje. 

6. člen 
(zastopanje in predstavljanje) 

(1) Zavod zastopa in predstavlja direktor. 

(2) Direktor zastopa in predstavlja zavod brez omejitev, razen v prometu z nepremičninami. 

7. člen 
(dejavnost zavoda) 

(1) Zavod opravlja javno službo v skladu s predpisi, ki urejajo zdravstveno dejavnost in dolgotrajno 
oskrbo ter drugimi področnimi predpisi, ki določajo izvajanje dejavnosti v javnem interesu. 

(2) Zavod lahko poleg dejavnosti, ki predstavlja javno službo opravlja tudi druge dejavnosti, s katerimi 
dopolnjuje osnovno dejavnost. 

(3) Zavod je dolžan prednostno izvajati javno službo. Dejavnosti prodaje blaga in storitev na trgu ne 
smejo ogrožati izvajanje javne službe, za katero je zavod ustanovljen. 

(4) Zavod lahko izvaja prodajo blaga in storitev na trgu le, če bo z izvajanjem te zagotovil najmanj 
pokritje vseh s to dejavnostjo povezanih odhodkov.  

(5) Zavod mora ločeno voditi prihodke in odhodke iz tržne dejavnosti in javne službe. 

(6) Zavod se povezuje in sodeluje s koncesionarji in z drugimi zdravstvenimi ter s socialnovarstvenimi, 
vzgojno izobraževalnimi in drugimi zavodi, podjetji, organizacijami, društvi ter posamezniki z namenom 
oblikovanja in izvajanja programov za krepitev, ohranitev in povrnitev zdravja. 
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8. člen 
(standardna klasifikacija dejavnosti) 

Zavod skladno z veljavno standardno klasifikacijo dejavnosti opravlja naslednje dejavnosti: 
 55.201 Počitniški domovi in letovišča 
 62.200 Svetovanje o računalniških napravah in programih ter upravljanje računalniških naprav in sistemov 
 62.900 Druge z informacijsko tehnologijo in računalniškimi storitvami povezane dejavnosti 
 63.100 Dejavnosti v zvezi z računalniško infrastrukturo, obdelavo podatkov in gostovanjem ter povezane 

dejavnosti 
 69.200 Računovodske, knjigovodske in revizijske dejavnosti; davčno svetovanje 
 73.200 Raziskovanje trga in javnega mnenja 
 77.330 Dajanje pisarniške opreme in računalniških naprav v najem in zakup 
 77.390 Dajanje drugih strojev, naprav in opredmetenih sredstev, d. n., v najem in zakup 
 81.100 Vzdrževanje objektov in hišniška dejavnost 
 81.210 Splošno čiščenje stavb 
 81.300 Urejanje in vzdrževanje zelenih površin in okolice 
 82.100 Pisarniške dejavnosti 
 82.300 Organiziranje razstav, sejmov, srečanj 
 85.590 Drugo izobraževanje, izpopolnjevanje in usposabljanje, d. n. 
 86.210 Splošna zunajbolnišnična zdravstvena dejavnost 
 86.220 Specializirana zdravstvena dejavnost 
 86.230 Zobozdravstvena dejavnost 
 86.910 Storitve diagnostičnega slikanja in dejavnosti medicinskih laboratorijev 
 86.920 Prevoz bolnikov z reševalnim vozilom 
 86.930 Dejavnost psihologov in psihoterapevtov, razen zdravnikov 
 86.940 Zdravstvena in babiška nega 
 86.950 Fizioterapija 
 86.970 Posredništvo pri zdravstvenih in zobozdravstvenih storitvah ter drugih storitvah za zdravje 
 86.990 Druge dejavnosti za zdravje, d. n. 
 88.109 Drugo socialno varstvo brez nastanitve za starejše ali invalide 
 88.999 Drugo drugje nerazvrščeno socialno varstvo brez nastanitve 
 96.100 Dejavnost pralnic in kemičnih čistilnic 
 96.999 Druge drugje nerazvrščene osebne storitve. 

9. člen 
(opravljanje dejavnosti) 

Zavod ne sme začeti opravljati nove dejavnosti ali spremeniti pogojev za opravljanje dejavnosti, dokler 
ne pridobi vseh zakonsko določenih soglasij in dovoljenj ter soglasje ustanovitelja. 

10. člen 
(sklepanje poslov) 

Zavod lahko sklepa pogodbe in opravlja pravne posle samo v okviru dejavnosti, ki so določene s tem 
odlokom. 

III. ORGANI ZAVODA 

11. člen 
(organi zavoda) 

(1) Organi zavoda so: 
 svet zavoda, 
 direktor zavoda, 
 strokovni svet zavoda, 
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 strokovni direktor za zdravstveno dejavnost, 
 strokovni vodja za dolgotrajno oskrbo. 

(2) Zavod ima lahko tudi druge organe, ki jih določa zakon ali statut zavoda. 

1. Svet zavoda 

12. člen 
(sestava sveta zavoda) 

(1) Organ upravljanja je svet zavoda. 

(2) Svet zavoda ima sedem članov, ki ga sestavljajo: 
 trije predstavniki ustanovitelja, 
 en predstavnik delavcev zavoda za področje zdravstvene dejavnosti, 
 en predstavnik delavcev zavoda za področje dolgotrajne oskrbe, 
 en predstavnik zavarovancev in drugih uporabnikov zdravstvene dejavnosti, ki mora imeti stalno 

prebivališče v Občini Sevnica, 
 en predstavnik uporabnikov izvajalca dolgotrajne oskrbe ali predstavnik družinskih članov uporabnika 

dolgotrajne oskrbe, ki mora imeti stalno prebivališče v Občini Sevnica. 

(3) Predstavnike ustanovitelja zavoda imenuje občinski svet v skladu s statutom občine. 

(4) Predstavnika delavcev zavoda izvolijo delavci neposredno na tajnih volitvah po postopku in na 
način, ki ga v skladu z zakonom določa statut zavoda in interni pravilnik. 

(5) Predstavnika zavarovancev in drugih uporabnikov zdravstvene dejavnosti imenuje pristojni organ 
Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije v skladu s svojimi splošnimi akti. 

(6) Predstavnika uporabnikov izvajalca dolgotrajne oskrbe ali predstavnika družinskih članov 
uporabnikov izvajalca dolgotrajne oskrbe imenuje občinski svet na predlog zainteresirane javnosti. 

13. člen 
(pogoji za člane sveta) 

Član sveta zavoda, ki ni predstavnik delavcev zavoda, mora izpolnjevati naslednje pogoje: 
 ima najmanj izobrazbo, pridobljeno po študijskem programu druge stopnje, oziroma izobrazbo, ki ustreza 

ravni izobrazbe, pridobljeni po študijskih programih druge stopnje, in je v skladu z zakonom, ki ureja 
slovensko ogrodje kvalifikacij, uvrščena na 8. raven, s področja zdravstva, upravljanja, ekonomije ali prava, 

 ima ustrezna znanja o pristojnostih in vlogi sveta zavoda, poslovanju, financiranju in organiziranosti zavoda 
ter znanja s področja zdravstvenega varstva, zdravstvenega zavarovanja oziroma zdravstvene dejavnosti, 
kar izkaže s potrdilom, ki ga v skladu z zakonom izda pristojna organizacija, ki ga predloži najpozneje ob 
imenovanju, 

 ga odlikuje osebna integriteta in poslovna etičnost, 
 izpolnjuje druge pogoje, ki jih določa zakon. 

14. člen 
(naloge sveta zavoda) 

Svet zavoda opravlja naslednje naloge: 
 imenuje in razrešuje direktorja v soglasju z ustanoviteljem, 
 na predlog direktorja, po predhodnem mnenju strokovnega sveta, imenuje in razrešuje strokovnega 

direktorja za zdravstveno dejavnost in strokovnega vodjo za dolgotrajno oskrbo, 
 sprejema statut in druge splošne akte, ki jih določa ta odlok ali drugi splošni akti zavoda, 
 sprejema program dela in razvoja zavoda ter spremlja njihovo izvrševanje, 
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 sprejema letni delovni načrt in poročilo o njegovem izvrševanju, 
 sprejema finančni načrt in zaključni račun zavoda s soglasjem ustanovitelja, 
 odloča o zadolževanju zavoda v soglasju z ustanoviteljem, 
 predlaga ustanovitelju spremembo ali razširitev dejavnosti, 
 daje ustanovitelju in direktorju zavoda predloge in mnenja o posameznih vprašanjih, 
 sprejema program razreševanja presežnih delavcev zavoda, 
 imenuje in razrešuje člane izvršilnih organov in stalnih ali občasnih komisij oziroma odborov, 
 razpisuje volitve predstavnikov delavcev v svet zavoda in volitve članov disciplinske komisije, 
 imenuje predstavnike zavoda v druge organizacije, 
 sprejema poslovne usmeritve za organizacijo, izvajanje in financiranje nadstandardnih storitev, 
 opravlja druge naloge v skladu z zakonom in tem odlokom. 

15. člen 
(konstituiranje) 

(1) Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta, z možnostjo ponovnega imenovanja na to 
funkcijo. Mandat začne teči z dnem konstituiranja sveta zavoda. 

(2) Svet zavoda se konstituira na prvi seji, na kateri je potrjenih več kot polovica mandatov članov 
sveta. Do konstituiranja novega sveta zavoda opravlja naloge sveta zavoda dotedanji svet zavoda. 

(3) Konstitutivno sejo sveta zavoda skliče direktor zavoda v roku 30 dni po imenovanju oziroma 
izvolitvi članov sveta zavoda.  

(4) Svet zavoda na konstitutivni seji izmed članov izvoli predsednika in podpredsednika sveta. 

16. člen 
(način dela) 

(1) Svet zavoda lahko veljavno odloča, če je na seji navzoča večina članov sveta zavoda.  

(2) Svet zavoda sprejema odločitve na svoji seji z večino opredeljenih glasov navzočih članov.  

(3) Organizacijo in način dela sveta zavoda ter način uresničevanja pravic in dolžnosti članov sveta 
zavoda določi svet zavoda s poslovnikom. 

17. člen 
(odstop in razrešitev) 

(1) V primeru odstopa ali predčasne razrešitve člana sveta se za čas do izteka mandata imenuje oziroma 
izvoli nov član po istem postopku, kot je bil ta član imenovan oziroma izvoljen. Mandat članu sveta zavoda, ki je bil 
naknadno imenovan, poteče takrat, ko poteče mandat celotnemu svetu zavoda. 

(2) Za razrešitev člana sveta zavoda se smiselno uporabljajo pravila, ki veljajo za njegovo imenovanje 
oziroma izvolitev, če ni z zakonom ali drugim predpisom določeno drugače. 

(3) Če članu sveta mandat predčasno preneha zaradi odstopa, razrešitve ali drugega razloga, 
imenuje pristojni organ nadomestnega člana, ki ima mandat do izteka mandata sveta zavoda. Po preteku 
mandata so člani lahko ponovno imenovani oziroma izvoljeni. 

2. Direktor 

18. člen 
(direktor) 
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(1) Direktor je poslovodni organ zavoda.  

(2)  Direktor organizira in vodi delo in poslovanje zavoda, predstavlja in zastopa zavod in je odgovoren 
za zakonitost dela zavoda. 

(3) Če direktor izpolnjuje tudi pogoje za strokovnega direktorja za zdravstveno dejavnost, lahko 
opravlja tudi naloge strokovnega direktorja za zdravstveno dejavnost. Direktor v tem primeru vodi tudi strokovno 
delo zavoda in je odgovoren za strokovnost dela zavoda. 

19. člen 
(pristojnosti direktorja) 

(1) Direktor opravlja naslednje naloge: 
 organizira, načrtuje in vodi delo ter poslovanje zavoda, 
 predstavlja in zastopa zavod ter je odgovoren za zakonitost dela zavoda, 
 zagotovi izvajanje sklepov sveta zavoda, 
 sprejema splošne akte, ki urejajo poslovanje in delo javnega zdravstvenega zavoda, za katere ni pristojen 

drug organ v skladu z zakonom, tem odlokom ali statutom, 
 najpozneje tri mesece pred iztekom programa razvoja javnega zdravstvenega zavoda pripravi nov petletni 

program razvoja javnega zdravstvenega zavoda ter ga posreduje v sprejem svetu zavoda ter odgovarja za 
njegovo uresničevanje, 

 pripravi predlog letnega finančnega načrta (s kadrovskim načrtom) in programa dela javnega zdravstvenega 
zavoda, ki ga posreduje v sprejem svetu zavoda, 

 pripravi letno poročilo in zaključni račun javnega zdravstvenega zavoda, ki ga posreduje v sprejem svetu 
zavoda, 

 skrbi za materialno in finančno poslovanje javnega zdravstvenega zavoda, 
 odloča o pravicah in obveznostih zaposlenih iz delovnega razmerja, 
 sprejema akt o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest, 
 predlaga in izvaja ukrepe za izboljšanje dostopnosti do zdravstvenih storitev (npr. opravlja analize in izvaja 

akcijske načrte za obvladovanje čakalnih dob v javnem zdravstvenem zavodu), 
 uresničuje cilje in aktivnosti iz nacionalnih strategij, programa razvoja javnega zdravstvenega zavoda, 

finančnega načrta in programa dela javnega zdravstvenega zavoda, 
 uresničuje cilje ustanovitelja, 
 zagotovi optimizacijo procesov dela, vključno s spremljanjem in zagotavljanjem njihove učinkovitosti, 
 koordinira izvajanje neprekinjenega zdravstvenega varstva in nujne medicinske pomoči med timi, ki delujejo 

na primarni ravni v občini, 
 odgovarja za zaposlovanje v skladu s standardi za delo ambulant na podlagi področnih dogovorov za 

zdravstvene domove in zasebno zdravniško dejavnost za vsako pogodbeno leto, 
 v primeru polletnega ali letnega poslovanja s presežkom odhodkov nad prihodki sprejme program ukrepov 

za stabilizacijo poslovanja, ki vključuje akcijski načrt sanacijskih ukrepov s časovnico in načinom poročanja 
o njihovem izvajanju, in ga posreduje v potrditev svetu zavoda, 

 izdaja posamične pravne akte, 
 pripravlja načrt nabave osnovnih sredstev in investicijskega vzdrževanja, 
 odgovarja na namensko porabo sredstev zavoda, 
 spodbuja strokovno izobraževanje in izpopolnjevanje strokovnih delavcev, 
 opravlja druge naloge v skladu z zakonom. 

20. člen 
(imenovanje in mandat direktorja) 

(1) Za direktorja zavoda je lahko imenovan kandidat, ki izpolnjuje naslednje pogoje: 
 ima vsaj pet let delovnih izkušenj, od tega najmanj tri leta na vodilnih oziroma vodstvenih delovnih mestih, 
 ima izobrazbo, pridobljeno po študijskem programu druge stopnje, oziroma izobrazbo, ki ustreza ravni 

izobrazbe, pridobljeni po študijskih programih druge stopnje, in je v skladu z zakonom, ki ureja slovensko 
ogrodje kvalifikacij, uvrščena najmanj na 8. raven, 
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 ima strokovna znanja o organizaciji, vodenju, ekonomiji in poslovanju javnega zdravstvenega zavoda, kar 
izkaže s potrdilom organizacije, ki izvaja usposabljanje s področja managementa v zdravstvu v skladu z 
zakonom, pri čemer mora izbrani kandidat potrdilo predložiti v šestih mesecih od sklepa o izbiri, 

 izpolnjuje druge pogoje, ki jih določa zakon. 

(2) Ob prijavi na razpis je dolžan kandidat za direktorja predložiti program dela, vizijo in strategijo 
razvoja javnega zdravstvenega zavoda za naslednje mandatno obdobje. 

(3) Mandat direktorja traja štiri leta in je lahko po preteku mandata ponovno imenovan. 

(4) Direktorja imenuje svet zavoda na podlagi izvedenega javnega razpisa ter po predhodno 
pridobljenem soglasju ustanovitelja. 

21. člen  
(nadomeščanje v odsotnosti) 

(1) Direktorja med odsotnostjo nadomešča njegov pomočnik ali delavec, ki ga za nadomeščanje 
pooblasti direktor. Pisno pooblastilo določa vsebino, obseg in trajanje pooblastila. 

(2) Direktor lahko za zastopanje v posameznih zadevah pooblasti druge osebe. 

22. člen 
(razrešitev direktorja) 

(1) Svet zavoda razreši direktorja pred iztekom mandata: 
 če direktor sam zahteva razrešitev, 
 če nastane kateri od razlogov, zaradi katerih po predpisih o delovnih razmerjih preneha delovno razmerje 

po samem zakonu, 
 če direktor huje krši ali neutemeljeno ne izvršuje sklepe organov zavoda ali ravna v nasprotju z njimi, 
 če direktor s svojim nevestnim ali nepravilnim delom povzroči zavodu večjo škodo ali če zanemarja ali 

malomarno opravlja svoje dolžnosti, tako da nastanejo ali bi lahko nastale hujše motnje pri opravljanju 
dejavnosti zavoda 

 z razlogi, ki so določeni po samem zakonu. 

(2) Direktorja razreši svet na način in po postopku, ki je določen za imenovanje direktorja. Mnenje 
zaposlenih strokovnih delavcev zavoda pri razrešitvi ni potrebno.  

(3) Svet zavoda si mora pred sprejemom sklepa o razrešitvi pridobiti soglasje ustanoviteljice. Svet 
mora direktorja seznaniti z razlogi za razrešitev in mu dati možnost, da se v roku 30 dni o njih izjasni. 

23. člen 
(vršilec dolžnosti) 

(1) Če direktorju predčasno preneha mandat ali če nihče od na javni razpis prijavljenih kandidatov za 
direktorja ni imenovan, svet zavoda imenuje vršilca dolžnosti. 

(2) Vršilca dolžnosti direktorja lahko svet zavoda imenuje izmed strokovnih delavcev zavoda ali v 
primeru, če je bil predhodno objavljen razpis, enega izmed prijavljenih kandidatov, ki izpolnjujejo pogoje iz 
zakona. 

(3) Vršilca dolžnosti direktorja imenuje svet zavoda za čas do imenovanja direktorja, vendar največ 
za eno leto. 

3. Strokovni direktor za zdravstveno dejavnost 
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24. člen 
(splošno) 

(1) Strokovni direktor za zdravstveno dejavnost vodi in usmerja strokovno delo zavoda na področju 
zdravstvene dejavnosti.  

(2) Strokovnega direktorja za zdravstveno dejavnost imenuje in razrešuje svet zavoda. 

(3) Mandat strokovnega direktorja traja štiri leta in je lahko po preteku mandata ponovno imenovan. 

25. člen 
(pogoji) 

(1) Strokovni direktor za zdravstveno dejavnost mora izpolnjevati naslednje pogoje: 
 ima strokovna znanja o organizaciji, vodenju, ekonomiji in poslovanju javnega zdravstvenega zavoda, kar 

izkaže s potrdilom organizacije, ki izvaja usposabljanje s področja managementa v zdravstvu v skladu z 
zakonom, pri čemer mora izbrani kandidat potrdilo predložiti v šestih mesecih od sklepa o izbiri, 

 ima vsaj pet let delovnih izkušenj v zdravstveni dejavnosti, od tega najmanj dve leti na vodilnih oziroma 
vodstvenih delovnih mestih; 

 mora biti zdravnik ustrezne specialnosti, pri čemer zdravniška specializacija ustreza vrsti zdravstvene 
dejavnosti, ki jo opravlja zavod. 

 izpolnjuje druge pogoje, ki jih določa zakon. 

(2) Naloge, pooblastila in odgovornosti strokovnega direktorja za zdravstveno dejavnost ter postopek 
imenovanja in razrešitve podrobneje določa statut zavoda. 

4. Strokovni vodja za dolgotrajno oskrbo 

26. člen 
(splošno) 

(1) Strokovni vodja za dolgotrajno oskrbo vodi in usmerja strokovno delo zavoda na področju 
dolgotrajne oskrbe.  

(2) Strokovnega vodjo za dolgotrajno oskrbo imenuje in razrešuje svet zavoda. 

(3) Mandat strokovnega vodje traja štiri leta in je lahko po preteku mandata ponovno imenovan. 

27. člen 
(pogoji) 

(1) Za strokovnega vodjo za dolgotrajno oskrbo je lahko imenovan kandidat, ki ima najmanj visoko 
strokovno ali univerzitetno izobrazbo, ki je v skladu z zakonom, ki ureja slovensko ogrodje kvalifikacij, uvrščena 
na 7. raven izobrazbe in opravljen strokovni izpit s področja socialnega varstva in ima pet let delovnih izkušenj 
na področju dolgotrajne oskrbe, socialnega varstva oziroma zdravstva, ali je končal višjo ali visoko šolo 
zdravstvene smeri in ima najmanj pet let delovnih izkušenj na področju DO, socialnega varstva oziroma 
zdravstva.  

(2) Naloge, pooblastila in odgovornosti strokovnega vodje za dolgotrajno oskrbo ter postopek 
imenovanja in razrešitve podrobneje določa statut zavoda. 

5. Strokovni svet 

28. člen 
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(strokovni svet) 

(1) Strokovni svet obravnava vprašanja s področja strokovnega dela zavoda, odloča o strokovnih 
vprašanjih v okviru pooblastil, določenih v statutu zavoda, določa strokovne podlage za programe dela in razvoja 
zavoda, daje svetu, direktorju in strokovnemu vodji mnenja in predloge glede organizacije dela in pogojev za 
razvoj dejavnosti ter opravlja druge z zakonom, tem odlokom in s statutom zavoda določene naloge. 

(2) Vrsto nalog, sestavo in način oblikovanja strokovnega sveta določa statut zavoda. 

IV. SREDSTVA ZA DELO ZAVODA 

29. člen 
(sredstva v upravljanju zavoda) 

(1) Zavodu je za opravljanje dejavnosti, za katerega je zavod ustanovljen, zagotovljeno finančno in 
stvarno premoženje, s katerim zavod že upravlja, in je razvidno iz bilance stanja zavoda. 

(2) Zavod ima v upravljanju premičnine in nepremičnine, katerih lastnik je ustanovitelj. 

(3) Medsebojne pravice in obveznosti o upravljanju premoženja ustanovitelja, s katerim upravlja 
zavod, se uredijo s pogodbo o upravljanju med ustanoviteljem in zavodom. 

(4) Zavod lahko za opravljanje svoje dejavnosti najame oziroma uporablja tudi druge nepremičnine 
in premičnine, ki niso last ustanovitelja. 

30. člen 
(ravnanje z nepremičnim premoženjem ustanovitelja) 

Za pravne posle v zvezi z nepremičnim premoženjem ustanovitelja mora zavod pridobiti njegovo 
soglasje.  

31. člen 
 (sredstva za delo zavoda) 

(1) Sredstva za delo pridobiva zavod iz javnih in zasebnih sredstev. 

(2) Javna sredstva zajemajo zlasti: 
 plačila za opravljene storitve na podlagi pogodbe z nosilci osnovnih zdravstvenih zavarovanj (Zavodom za 

zdravstveno zavarovanje Slovenije, druge zdravstvene zavarovalnice), 
 plačila iz proračuna Republike Slovenije za naloge, ki se na podlagi zakona financirajo iz državnega 

proračuna, 
 sredstva ustanovitelja. 

(3) Zavod pridobiva sredstva tudi: 
 s prodajo blaga in storitev na trgu, 
 z donacijami in darili, 
 iz drugih virov, doseženih na način in pod pogoji, določenimi z zakonom in tem odlokom. 
 

(4) Zavod pridobiva sredstva za izvajanje dolgotrajne oskrbe: 
- iz državnega proračuna, 
- iz občinskega proračuna in  
- iz sredstev lastne udeležbe uporabnikov dolgotrajne oskrbe. 

32. člen 
 (presežek prihodkov) 
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(1) Presežek prihodkov nad odhodki, ki ga ustvari zavod, se nameni za: 
 solventno in likvidno poslovanje zavoda, 
 investicije v prostor in opremo zavoda ter drugih dejavnosti, ki so povezani z delovanjem zavoda in jih vodi 

zavod, 
 razvoj kadrov in uvajanje novih zdravstvenih storitev. 

(2) Svet zavoda predlaga ustanovitelju, da se del presežka prihodkov nad odhodki zavoda iz zasebnih 
sredstev vrne ustanovitelju, če s tem ni ogroženo solventno ali likvidno poslovanje zavoda. Ta sredstva sme 
ustanovitelj uporabiti izključno za izvajanje zdravstvene dejavnosti. 

 (3) O razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki odloča svet zavoda. 

33. člen 
(pokrivanje primanjkljaja) 

(1) Zavod je dolžan primanjkljaj, izkazan v zaključnem računu zavoda, poravnati iz presežkov 
preteklih let. K analizi stanja in vzrokov, ki jo pripravi direktor, mora dati soglasje svet zavoda.  

(2) O načinu in višini pokrivanja primanjkljaja, ki ga ni mogoče pokriti iz drugih razpoložljivih sredstev 
zavoda, odloča ustanovitelj na predlog sveta zavoda. 

VI. PRAVICE, OBVEZNOSTI IN ODGOVORNOSTI ZAVODA V PRAVNEM PROMETU 

34. člen 
 (nastopanje v pravnem prometu) 

(1) Zavod je pravna oseba, ki nastopa v pravnem prometu v okviru svoje dejavnosti samostojno, z 
vsemi pravicami in obveznostmi brez omejitev, razen pri poslovanju z nepremičninami. 

(2) Zavod je pravna oseba s polno odgovornostjo in je za svoje obveznosti odgovoren z vsemi 
sredstvi, s katerimi razpolaga. 

(3) Ustanovitelj je odgovoren za obveznosti zavoda do višine vrednosti vloženih sredstev.  

VII. MEDSEBOJNE PRAVICE IN OBVEZNOSTI USTANOVITELJA IN ZAVODA 

35. člen 
(dolžnosti do ustanovitelja) 

(1) Zavod mora dati ustanovitelju letno poročilo o delu in poslovanju zavoda, sproti pa ga mora 
obveščati o motnjah pri poslovanju. 

(2) Zavod je dolžan posredovati ustanovitelju tudi druge podatke, poročila, oziroma drugo 
dokumentacijo, ki jo ustanovitelj potrebuje za izvajanje svojih nalog v skladu z veljavnimi predpisi. 

36. člen 
(soglasja) 

Zavod mora od ustanovitelja pridobiti soglasje k: 
 statutu zavoda, njegovim spremembam in dopolnitvam, 
 imenovanju in razrešitvi direktorja, 
 zadolževanju zavoda, 
 ustanovitvi ali ukinitvi dislocirane enote zavoda, 
 investicijam v nepremičnine, ki so v lasti ustanovitelja, 
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 drugim zadevam, če tako določajo predpisi. 

VIII. PREHODNE IN KONČNA DOLOČBA 

37. člen 
(nadaljevanje opravljanja funkcij) 

Dosedanji direktor, člani sveta zavoda in strokovnega sveta zavoda ter strokovni vodja opravljajo 
svojo funkcijo do izteka mandata.  

38. člen 
(uskladitev organizacije in organov zavoda) 

(1) Zavod mora uskladiti statut zavoda in svoje interne predpise s tem odlokom najkasneje v petih 
mesecih od uveljavitve tega odloka. 

(2) Zavod imenuje strokovnega direktorja za zdravstveno dejavnost in strokovnega vodjo za 
dolgotrajno oskrbo v roku petih mesecev po konstituiranju novega sveta zavoda v skladu s tem odlokom. 

39. člen 
(prenehanje veljavnosti akta) 

Z dnem uveljavitve tega odloka preneha veljati Odlok o izločitvi organizacijske enote Zdravstveni dom 
Sevnica iz Javnega zavoda Zdravstveni center Celje in o ustanovitvi Javnega zavoda Zdravstveni dom Sevnica 
(Uradni list RS, št. 36/92 in 99/07). 

40. člen 
(uveljavitev) 

Ta odlok začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
 
Številka: 160-0007/2025 
Sevnica, dne _________  
 
                              Župan 
                              Občine Sevnica 
                                 Srečko Ocvirk 



OBČINA  SEVNICA 
OBČINSKI  SVET 

 

4. t.d.r. 
 

 
 
 
 

 
27. REDNA SEJA 

OBČINSKEGA SVETA 
 

16. 7. 2025 
 
 
 
 
ZADEVA:     Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Sevnica – skrajšani 
postopek 

 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Sevnica. 
 
 
 

 
 

 
 
 
Pripravljavci gradiva: 
Oddelek za družbene dejavnosti 
Splošna služba 
 
Poročevalec: 
Mojca Sešlar, vodja Oddelka za družbene dejavnosti 
 



                                                          Občina Sevnica, Glavni trg 19 a, 8290 Sevnica 
  Tel.: 07 81 61 200 
                                                                                                                     uprava@obcina-sevnica.si 
  www.obcina-sevnica.si 

 
 
 
ODDELEK ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
 
Številka: 612-0004/2025 
Datum:  7.7.2025 
 
OBČINSKI SVET OBČINE SEVNICA 
 
 
Zadeva: Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega
    zavoda Knjižnica Sevnica – skrajšani postopek  
 
Spoštovani, 
 
Občina Sevnica je ustanoviteljica javnega zavoda Knjižnica Sevnica. Na podlagi veljavnega 
Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Sevnica (Uradni list RS, št. 57/13-UPB, 66/19 in 
97/20) sta organa zavoda svet zavoda in direktor.  
 
Deseti člen odloka določa, da svet zavoda sestavlja devet članov in sicer: 

- trije predstavniki ustanovitelja, 
- trije predstavniki delavcev in 
- trije predstavniki zainteresirane javnosti, ki jih izmed članov knjižnice, na predlog zavoda 

imenuje občinski svet. 
 
Knjižnica Sevnica že dlje časa opozarja na težavo pri zagotavljanju udeležbe članov na sejah 
sveta Knjižnice Sevnica in posledično tudi sklepčnost samih sej, ki ga povzroča večje število 
članov sveta. Podan je bil predlog, da se število članov sveta zmanjša iz 9 na 5 članov. Ker se 
sedanji sestavi sveta zavoda v zadnjem delu letošnjega leta izteka mandat, je sedaj primeren 
trenutek, da naslednja sestava sveta prične delovati z novim, zmanjšanim številom članov. 
 
Ob pregledu ustanovitvenih aktov primerljivih javnih knjižnic v slovenskem prostoru, je bilo 
ugotovljeno, da je število članov sveta največkrat določeno na pet, kar kaže na uveljavljen in 
preizkušen model upravljanja. 
 
Zakonodaja tako daje ustanovitelju možnost, da na podlagi načel dobre uprave, učinkovitega 
delovanja organa in ustrezne zastopanosti določi število članov sveta. V praksi se kot 
priporočeno število članov sveta javnega zavoda uveljavlja najmanj pet, kar omogoča: 

 učinkovito in pregledno delovanje sveta zavoda, 
 lažje zagotavljanje sklepčnosti na sejah, 
 ustrezno zastopanost različnih strok in deležnikov. 

Na tej podlagi se predlaga sprememba odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Sevnica, 
s katero se število članov sveta zavoda zmanjša z devet na pet. 
 
Zakon o uresničevanju javnega interesa za kulturo (Uradni list RS, št. 77/07 – UPB, 56/08, 4/10, 
20/11, 111/13, 68/16, 61/17, 21/18 – ZNOrg, 3/22 – ZDeb, 105/22 – ZZNŠPP in 8/25) v prvem 
odstavku 42. člena navaja: 
»Javni zavod ima svet, ki ga sestavljajo predstavniki ustanovitelja, ki jih izmed strokovnjakov s 
področja dela javnega zavoda, financ in pravnih zadev imenuje ustanovitelj, in predstavniki 
delavcev zavoda, ki imajo najmanj enega člana in največ do ene tretjine članov v svetu zavoda.« 
 



  

S samo spremembo števila članov sveta se ne posega v zakonsko določene deleže 
zastopanosti. 
 
Predlagatelj predlaga, da Občinski svet Občine Sevnica obravnava in sprejme odlok na isti seji 
po skrajšanem postopku v skladu s 114. in 115. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine 
Sevnica (Uradni list RS, št. 46/15 – UPB, 17/17 in 64/18), ker gre za manj zahtevne spremembe 
in dopolnitve. 
 
 
Z lepimi pozdravi, 
 
 
 
Pripravila:  
Roman Strlekar,  
Vodja splošne službe 
 
 
 
 
 
 
 
Mojca Sešlar,                      Srečko Ocvirk 
Vodja oddelka za družbene dejavnosti                     župan Občine Sevnica 
 
 
 
 
 
 
 
 
Priloga: 

- predlog odloka 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

OBČINA SEVNICA

Podpisnik: SREČKO OCVIRK
Izdajatelj: Republika Slovenija, SIGEN-CA G2
Št. potrdila: 00CDCFCCD200000000572BE6D0   Veljavnost: 29.08.2029
Datum in ura: 08.07.2025 07:35   Dokument je elektronsko podpisan.

ODOS - www.odos.si

Št. dok.: 612-0004/2025 - 2
OBČINA SEVNICA

Podpisnik: MOJCA SEŠLAR
Izdajatelj: Republika Slovenija, SIGEN-CA G2
Št. potrdila: 1E4BB8480000000057286B3C   Veljavnost: 10.02.2027
Datum in ura: 08.07.2025 07:36   Dokument je elektronsko podpisan.

ODOS - www.odos.si

Št. dok.: 612-0004/2025 - 2

OBČINA SEVNICA

Podpisnik: ROMAN STRLEKAR
Izdajatelj: Republika Slovenija, SIGEN-CA G2
Št. potrdila: 00DE78B5FA00000000572993A0   Veljavnost: 05.12.2027
Datum in ura: 08.07.2025 07:42   Dokument je elektronsko podpisan.

ODOS - www.odos.si

Št. dok.: 612-0004/2025 - 2



1 
 

 
PREDLOG – skrajšani postopek 

Na podlagi 3. in 8. člena Zakona o zavodih (Uradni list RS, št. 12/91, 8/96, 36/00 – ZPDZC in 127/06 
– ZJZP), 20. člena Zakona o knjižničarstvu (Uradni list RS, št. 87/01, 96/02 – ZUJIK in 92/15), 26. in 28. člena 
Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo (Uradni list RS, št. 77/07 – UPB, 56/08, 4/10, 20/11, 111/13, 
68/16, 61/17, 21/18 – ZNOrg, 3/22 – ZDeb, 105/22 – ZZNŠPP in 8/25) in 18. člena Statuta Občine Sevnica 
(Uradni list RS, št. 46/15, 17/17 in 44/18) in 18. člena Statuta Občine Sevnica (Uradni list RS, št. 46/15 – UPB, 
17/17 in 48/18) je Občinski svet Občine Sevnica na __. redni seji dne _________ sprejel 

O D L O K 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Sevnica 

1. člen 

V Odloku o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Sevnica (Uradni list RS, št. 57/13 – UPB, 66/19 in 
97/20) se v 10. členu prvi odstavek spremeni tako, da se glasi: 

»Svet zavoda ima pet članov, ki ga sestavljajo: 
 trije predstavniki ustanovitelja, 
 en predstavnik delavcev in 
 en predstavnik uporabnikov, ki ga izmed članov knjižnice na predlog direktorja imenuje ustanovitelj.« 

PREHODNI IN KONČNA DOLOČBA 

2. člen 

Dosedanji člani sveta zavoda opravljajo svojo funkcijo do izteka mandata.  

3. člen 

Zavod mora uskladiti statut zavoda in svoje interne predpise s tem odlokom najkasneje v treh mesecih 
od uveljavitve tega odloka. 

4. člen 

Ta odlok začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
 
 
Številka: 612-0004/2025 
Sevnica, dne _________  
 
                              Župan 
                              Občine Sevnica 
                                 Srečko Ocvirk 















OBČINA  SEVNICA 
OBČINSKI  SVET 

 

5. t.d.r. 
 
 
 

 
 

27. REDNA SEJA 
OBČINSKEGA SVETA 

 
16. 7. 2025 

 
 
 
ZADEVA:  Predlog soglasja k imenovanju direktorice javnega 

lekarniškega zavoda Lekarne Sevnica 
 
 
 
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k imenovanju Petre Majcen za 
direktorico javnega lekarniškega zavoda Lekarne Sevnica. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pripravljavca gradiva: 
Splošna služba 
Komisije za mandatna vprašanja,  
volitve in imenovanja 
 
Poročevalca: 
Roman Strlekar, vodja Splošne službe 
Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja,  
volitve in imenovanja 
 











OBČINA  SEVNICA 
OBČINSKI  SVET 

 

 

6. t.d.r. 
 

 
 
 
 

27. REDNA SEJA 
OBČINSKEGA SVETA 

 
16. 7. 2025 

 
 
 
 
ZADEVA:  Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega 

sveta 
 



Številka: 033-0001/2023 
Datum: 9. 7. 2025 

 
O D G O V O R I   
na 

V P R A Š A N J A  i n  P O B U D E  
O B Č I N S K E G A  S V E T A  O B Č I N E  S E V N I C A   
 
Skladno z 21. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Sevnica so odgovori na vprašanja 
članov sveta v pisni obliki praviloma posredovani do naslednje seje sveta, najkasneje pa v treh 
mesecih od seje, na kateri je bilo zastavljeno vprašanje oziroma dana pobuda. 
 

Odgovori na pripombe na odgovore na vprašanja in pobude 
25. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica 
 

 KADROVSKE ZADEVE 
 
Dodatna pojasnila na svetniško vprašanje o sporazumnem prenehanju delovnega 
razmerja direktorici občinske uprave ga. Jerici Lipec 
 
Skladno z ZDR-1 lahko delodajalec in delavec izredno odpovesta pogodbo o zaposlitvi, če 
obstajajo razlogi in če ob upoštevanju vseh okoliščin ni mogoče nadaljevati delovnega 
razmerja. Zaznane kršitve so terjale začetek vodenja postopka, ki je bil izveden v skladu s 
predpisanim postopkom. Izredna odpoved pogodbe o zaposlitvi pomeni, da delovno razmerje 
preneha, to pa lahko preneha tudi na podlagi sporazuma med strankami. Cilj postopka izredne 
odpovedi je ugotovitev vseh okoliščin in sprejem odločitve o morebitni odpovedi. S sklenitvijo 
sporazuma je delovno razmerje prenehalo po volji obeh strank in ni potrebe po odločitvi o 
izredni odpovedi pogodbe o zaposlitvi.  
 
Župan je uvedel postopek izredne odpovedi pogodbe o zaposlitvi, ko je bil seznanjen, da 
obstojijo okoliščine, da se videonadzor uporablja za ugotavljanje evidentiranja delovnega časa. 
To mu je potrdila sama javna uslužbenka in je bil upravičen začeti s postopkom, da se okoliščine 
dokončno raziščejo. Razlogi za odločitev, da se sklene sporazum o prenehanju delovnega 
razmerja niso v pomanjkanju dokazov še manj pa politična ali osebna motiviranost. Izdaja 
izredne odpovedi je bila glede na sprejet predlog javne uslužbenke po sklenitvi sporazuma 
nepotrebna, s tem pa je odpadla tudi potreba po plačilu vseh morebitnih nadaljnjih stroškov, 
saj so skladno z določili Zakona o delovnih in socialnih sodiščih stroški morebitnega sodnega 
postopka ugotavljanja nezakonitosti odpovedi pogodbe o zaposlitvi, ki nastanejo delodajalcu, 
stroški, ki jih plača delodajalec sam, ne glede na izid postopka. 
 
Postopek je predpisan in ga ne vodi komisija. Prijava je vsebovala določene navedbe, ki so 
terjale preveritve in se niso nanašale na poslovanje župana. Ni nobenega neposrednega 
konflikta interesov, saj prijava suma storitve kaznivih dejanj ni bila uperjena zoper župana. 
Postopki v povezavi z odpravo nepravilnosti pri obračunu plač so ločeni postopki.  
 
Zakon o zaščiti prijaviteljev ureja povsem drugo področje in se na dotične postopke ne nanaša. 
Javna uslužbenka tudi ni podala nobene prijave v vlogi prijaviteljice, ki določa notranje in 
zunanje poti pri prijavi. Povezovanje naznanitve domnevnega kaznivega dejanja  z morebitnimi 
povračilnimi ukrepi je neutemeljeno, pri čemer se namenoma ne upošteva, da so bila 



ugotovljena dejstva, ki so vodila v ugotovitev, da je javna uslužbenka zavestno kršila pravila o 
uporabi videonadzora. 
 
Izbor odvetniške družbe je odločitev predstojnika oziroma župana. Znano je, da je bila izbrana 
odvetniška pisarna odvetnika Adama Molana, ki več kot 20 let deluje na področju delovne 
zakonodaje in ima številne reference s tega področja in zastopanja delodajalcev v postopkih 
odpovedi in delovnih sporih. Strošek bo v skladu s cenikom odvetniških storitev.  
 
Občinski svet je bil seznanjen o postopku z dopisom direktorice in nato z odgovorom župana, 
oboje je bilo poslano na službene e-naslove svetnikov. Pojasnila so bila podana tudi na kolegiju 
političnih strank in ob pričetku 25. redne seje občinskega sveta. Občinski svet ni pristojen za 
vodenje in nadziranje kadrovskih postopkov v občinski upravi, zato je bil zgolj obveščen.  
 
Postopek pregleda pravilnosti izplačila plač je zaključen, v skladu z zakonodajo in navodili ter 
pojasnili Ministrstva za javno upravo.   
 
Anonimna pisma predstavljajo zlonamerne in netočne informacije, ki ne povzemajo realnega 
stanja in negativno izrabljajo pregled in odpravo zaznanih nepravilnosti obračuna plač 
posameznih zaposlenih v občinski upravi. Predstavljajo dodatno vznemirjanje in ne pripomorejo 
k pozitivnem vzdušju. Pripombe in predlogi zaposlenih so redno obravnavani.  
 
V okviru redne letne revizije poslovanja občine bo med drugim opravljen tudi pregled internih 
aktov. Vsakoletne redne revizije posameznih področij dela in poslovanja Občine Sevnica 
krepijo pravilnost in transparentnost poslovanja.  
 
Odgovor je pripravil:  
Srečko Ocvirk, l. r. 
župan Občine Sevnica 
 
 
 

 MERCATORJEVA TRGOVINA V LOKI PRI ZIDANEM MOSTU 
 
Božidar Beci poda pobudo, da občina zavzame bolj odločno držo do Mercatorja v zvezi z 
objektom v Loki, saj se zaradi dotrajane strehe povzroča škoda tudi na občinskem delu stavbe. 
Predlaga, da se jasno opredeli, ali bo Mercator stavbo prepustil ali soodgovorno sodeloval pri 
sanaciji. 
 
Podan je celovit odgovor, vezan tudi na vprašanji iz preteklih sej, na katera je Občina 
Sevnica sicer že podala odgovore: 
 
Damjana Žiberta zanima, ali so se že začela vzdrževalna dela na objektu v Loki, ki je v solasti 
občine in Mercatorja, ter ali bo Mercator prevzel del stroškov vzdrževanja. 
 
Gorazda Zupanca zanima, kako se je občina odzvala na informacije o morebitnem zaprtju 
trgovine Mercator in pošte v Loki, saj bi to bila za kraj veliko poslabšanje dostopnosti osnovnih 
storitev, zlasti za starejše prebivalce. 
 
Tanjo Novšak zanima, ali se je občinska uprava uspela kaj dogovoriti z družbo Mercator v zvezi 
z zapiranjem trgovin v starem mestnem jedru in v Loki. Poda pobudo, da se o tem čimprej 
obvesti javnost. 
 



Dogovori glede vzpostavitve etažne lastnine in sanacije strehe na omenjenem objektu tečejo 
že od leta 2023. V tem obdobju je bil izdelan t.i. etažni načrt za vpis stavbe v kataster 
nepremičnin. Predlog Sporazuma o oblikovanju etažne lastnine in ureditvi medsebojnih 
razmerij je bil Mercatorju poslan v pregled in morebitne dopolnitve dne 4. aprila 2024. Od 
takrat, kljub večkratnemu posredovanju, nimamo povratne informacije, da bi sporazum uskladili 
in podpisali. 
Zaradi dotrajanosti in poškodb na strehi je nujno potrebna zamenjava, saj zaradi zatekanja in 
vlage nastaja vse večja škoda. Občina Sevnica je v letošnjem letu kljub neodzivnosti Mercatorja 
izvedla evidenčno javno naročilo po postopku zbiranja ponudb. Oddana je bila le ena ponudba, 
ki je bila skupaj s predlogom pogodbe dne 5. 6. 2025 poslana v pregled in potrditev na 
Mercator. Odziva Mercatorja še nismo prejeli, je bila pa dne 2. 7. 2025 na predsednika uprave 
oz. poslovodstva ter operativnega skrbnika projekta ponovno podana urgenca s pozivom za 
opredelitev oz. podpis dokumentov.  
 
Na Občini Sevnica želimo kot odgovoren lastnik čim prej pristopiti k sanaciji strehe, saj zaradi 
stanje strehe ter nepredvidljivih vremenskih razmer objektu grozi precejšnja škoda. Gre 
namreč za posel rednega upravljanja, ki je namenjen ohranitvi objekta in njenega namena. V 
primeru ponovne neodzivnosti bo Občina Sevnica primorana nujno potrebno investicijo v 
sanacijo strehe izvesti sama in od Mercatorja terjati regresni zahtevek za povračilo 
sorazmernega dela stroškov skupaj z zakonskimi zamudnimi obrestmi. Solastniški delež 
Mercatorja na objektu je 39,45 %. 
 
Občina Sevnica se je odzvala tudi na zapiranje prodajalne v Loki, kjer je trgovina poleg 
gostinskega lokala (s pogodbeno pošto) še edini redno delujoč servis občanov v kraju, kjer 
lahko občani opravijo osnovne opravke (nakup osnovnih življenjskih potrebščin, plačilo 
položnic). To je posebej pomembno za starejše občane in ne nazadnje tudi za kakovost bivanja 
celotnega kraja, saj s tem središče kraja živi. Prodajalno v Loki pri Zidanem Mostu je zato nujno 
potrebno ohraniti, saj bi z omejenim poslovanjem ali celo ukinitvijo kraj in okolica izgubila enega 
izmed osnovnih servisov za občane. Na Mercator je bil 8. 4. 2025 poslan pisni odziv glede 
zapiranja prodajalne s pozivom za iskanje rešitev, da se prodajalna v Loki pri Zidanem Mostu 
ohrani. Trenutno pozitivnih informacij žal še nismo prejeli in bomo s prizadevanji za ponovno 
vzpostavitev prodajalne nadaljevali. 
 
Odgovor je pripravil: 
Roman Strlekar, l. r. 
Vodja splošne službe  
 

 

25. redna seja 
 
Damjana Žiberta zanima ali je za predvideno energetsko sanacijo občinske stavbe, Trškega 
dvorca in stavbe na Glavnem trgu 19 že izdelana projektna dokumentacija ter pridobljena vsa 
potrebna soglasja. 
 
Na seji občinskega sveta dne, 18. 6. 2025, je bila na dnevnem redu točka »Predlog za potrditev 
celovite energetske prenove občinske stavbe Občine Sevnica in Trškega dvorca«, v sklopu 
katere so bili podani tudi odgovori na zgornja vprašanja.  
 
Odgovor je pripravila: 
Vlasta Kuzmički, l. r. 
Vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 



26. redna seja 
 

ODGOVORI SPLOŠNE SLUŽBE 
 

 PLAČE ZAPOSLENIH V OBČINSKI UPRAVI 
 
Stanko Žičkar zanima koliko sredstev bo potrebnih za poplačilo premalo izplačanih plač v 
občinski upravi, koliko bo znašalo plačilo obresti in ali bo kdo moral vrniti previsoko izplačane 
zneske. 
 
Občina Sevnica je na podlagi ugotovljenih neskladnosti izplačala premalo izplačane plače za 
obdobje petih let od ugotovitve nepravilnosti, to je od 1. 2. 2019 naprej (terjatve iz delovnega 
razmerja zastarajo v roku petih let, ZDR-1, člen 202), za 6 javnih uslužbencev v skupni vrednosti 
46.183,07 EUR bruto (to je celoten strošek delodajalca z vsemi prispevki delavca in delodajalca 
ter zakonskimi zamudnimi obrestmi v višini 6.842,53 evrov). 
 
V pripravi je še obračun in izplačilo poračuna za dva javna uslužbenca v skupni višini glavnice 
3.421,83 evrov bruto. S tem bodo urejena vsa pretekla neskladja glede izplačila plač. 
 
Javni uslužbenci skladno s sodno prakso (sodba VII Ips 256/2016) in četrtim odstavkom 6. 
člena Zakona o skupnih temeljih sistema plač v javnem sektorju (Uradni list RS, št. 95/24; 
ZSTSPJS) preveč izplačane plače ne vračajo. Pri dveh javnih uslužbencih, kjer je bilo v istem 
obdobju ugotovljeno preplačilo plače in hkrati neizplačilo dodatka k plači, se izplača samo 
razlika. 
 
Odgovor je pripravil: 
Roman Strlekar, l. r. 
Vodja splošne službe  
 
 

ODGOVORI ODDELKA ZA OKOLJE IN PROSTOR 
 

 LOKALNE CESTE 
 
Miro Juntez poda pobudo za sanacijo odseka ceste med Vinskim dvorom Deu in Pavlo vasjo, 
saj je v zelo slabem stanju, kljub temu da so za ta namen že bila zagotovljena proračunska 
sredstva. 
 
Občina Sevnica v zadnjih proračunskih letih ni imela proračunske postavke za izvedbo sanacije 
odseka ceste med Vinskim dvorom Deu in Pavlo vasjo, zato sredstva za ta odsek niso bila 
zagotovljena.  
V sklopu rednega vzdrževanja smo izvajali sanacije brežine na območju Trščine in sanacijo 
najbolj poškodovanih odsekov lokalne ceste Trščina – Pavla vas.  
Pobudo za sanacijo odseka ceste med Vinskim dvorom Deu in Pavlo vasjo bomo uvrstili v NRP 
za leta 2026 in 2027. 
 
Odgovor je pripravil: 
Rado Gobec, l. r. 
Višji svetovalec za naravne nesreče in infrastrukturo 
 
 



 RAVNANJE Z ODPADKI 
 
Tanjo Novšak zanima ali bodo tudi na preostalih treh ekoloških otokih pod Vrtačo postavljene 
lesene ograje, saj je bila ograja urejena le pri prvem otoku. 
 
Postavitev ograj ekoloških otokov je zaradi varnosti in urejenosti v prvi fazi namenjeno izvedbi 
ob prometnih cestah. V nadaljevanju se bodo postavljala tudi na drugih zbirnih mestih. Skladno 
z razpoložljivimi proračunskimi sredstvi je letno predvideno okoli pet postavitev zaščitnih ograj. 
V letošnjem letu so sredstva za ta namen porabljena. 
 
Odgovor je pripravil:  
Bojan Kostevc, l. r. 
Višji svetovalec za investicije in razvoj  
 
 

 JAVNA PARKIRIŠČA 
 
Stanka Žičkar vnovič poda pobudo, da se parkirni prostori v bližini zdravstvenega doma in 
pošte ponovno označijo, saj sedanje mere ne ustrezajo zakonskim zahtevam in onemogočajo 
varno izstopanje, zlasti gibalno oviranim osebam. 
 
Brigita Karlovšek poda pobudo za ureditev nekaj razširjenih dodatnih parkirnih mest, 
namenjenih staršem z majhnimi otroki v okolici zdravstvenega doma. 
 
Občina Sevnica bo v letošnjem letu v sklopu izvedbe talnih označb pristopila tudi k celovitemu 
in novemu zarisu parkirišč na območju HTC-ja v Sevnici. V sklopu tega bomo zarisali prostore 
za invalide. Poskušali pa bomo zagotoviti tudi parkirna mesta namenjana staršem z majhnimi 
otroki.  
 
Odgovor je pripravil: 
Rado Gobec, l. r. 
Višji svetovalec za naravne nesreče in infrastrukturo 
 
 

 ZAŠČITA in REŠEVANJE 
 
Majda Jazbec poda pobudo za postavitev gasilske omarice z opremo ob hidrantu v zaselku 
Šetenje, kjer trenutno ni na voljo cevi ali druge opreme za gašenje. 
 
Pobudo bomo posredovali PGD Sevnica, ki je pooblaščeni izvajalec za preizkušanje hidrantnih 
omrežij v občini Sevnica, da podajo strokovno oceno glede primerne velikosti omarice in 
opreme ter se opredelijo za postavitev gasilske omarice.   
 
Odgovor je pripravil:  
Bojan Kostevc, l. r. 
Višji svetovalec za investicije in razvoj  
 
 

 SPREHAJALNA/REKREACIJSKA POT OB SAVI 
Vincenc Knez poda pobudo, da se pot ob Savi na območju Šmarčne glede na odgovor HESS-
a uredi tako, da bo primerna za rekreativne namene pohodnikov in kolesarjev, saj je vzporedna 
državna cesta na tem mestu zelo ozka in nevarna. 



Ker gre za pobudo, ki se nanaša na območje ob reki Savi, ki je v upravljanju in vzdrževanju RS, 
smo pobudo naslovili na Ministrstvo za naravne vire in prostor, Direkcijo RS za vode, sektor 
območja Spodnje Save. Ko bo odgovor prejet, bo posredovan Občinskemu svetu. 
 
Odgovor je pripravil: 
Rado Gobec, l. r. 
Višji svetovalec za naravne nesreče in infrastrukturo 
 
Brigita Karlovšek poda pobudo, da se poskrbi za košnjo trave ob pešpoti ob Savi v Šmarčni. 
 
Pobuda je bila posredovana upravljavcu teh površin, družbi Hidroelektrarne na Spodnji Savi, 
d. o. o.. 
 
Odgovor je pripravil:  
Bojan Kostevc, l. r. 
Višji svetovalec za investicije in razvoj  
 
 

 KANALIZACIJSKO OMREŽJE V TRŽIŠČU 
 
Mira Junteza zanima v kateri fazi je načrtovanje kanalizacije v naselju Tržišče. 
 
V letu 2023 je bil izdelan geodetski načrt širšega območja občinskega podrobnega 
prostorskega načrta (OPPN) za stanovanjsko območje Tržišče (OPPN 100-04), odkupljena in 
odstranjena je bila stanovanjska hiša Erman in pripadajoč gospodarski objekt na naslovu 
Tržišče 31. 
Občina Sevnica je na navedenem območju odstranila nekaj starih, dotrajanih obstoječih 
objektov in stavbo bivše OŠ Tržišče.  
 
Za območje OPPN je bila v letu 2024 izdelana Strokovna podlaga (SP) za pripravo OPPN za 
stanovanjsko območje Tržišče (OPPN 100-04), ki jo je izdelal IBT Nizke gradnje Trbovlje d. o. 
o. (št. projekta: 215/21-P-PID, november 2024). 
SP poleg predloga umeščanja novih stanovanjskih in pomožnih objektov v prostor z ureditvijo 
dostopov in priključevanja na gospodarsko javno infrastrukturo, predlaga rešitve in pogoje za 
rekonstrukcijo lokalne ceste LC 372231 Tržišče-Malkovec-Slančji Vrh-Telče, z vgradnjo vse 
potrebne prometne, komunalne in druge gospodarske javne infrastrukture od križišča z 
regionalno cesto R1 1163 Mokronog-Boštanj, do konca parkirišča pri poslovilni vežici Tržišče.  
Rekonstruira se vozišče lokalne ceste za dvosmerni promet ter predvidi hodnik za pešce s 
komunalnim koridorjem, pod obstoječim parkiriščem pod poslovilno vežico je predvidena 
odstranitev pomožnega objekta v lasti Župnije Tržišče ter ureditev novega dostopa in parkirišča 
pod lokalno cesto.  
Strokovna podlaga bo služila kot usmeritev za pripravo OPPN. 
 
Postopek urejanja in umeščanja stanovanjske poselitve in infrastrukturnih ureditev skozi 
naselje Tržišče, se v letu 2025 nadaljuje s pričetkom postopka priprave OPPN, v ločenem 
postopku pa se bo v nadaljevanju pripravila projektna dokumentacija za celovito rekonstrukcijo 
lokalne ceste vključno s predlogi in rešitvami za izgradnjo kanalizacijskega sistema in vgradnjo 
druge infrastrukture. 
 
Odgovor je pripravil:  
Dušan Markošek, l. r. 
Občinski urbanist  



 KANALIZACIJSKO OMREŽJE V KRMELJU 
 
Mira Junteza zanima kako in če sploh sta povezana projekta gradnje kanalizacije in nove šole 
v Krmelju (pri 6. t. dr.) 
 
V projektu gradnje nove Osnovne šole Krmelj je predvidena samostojna izgradnja čistilne 
naprave za objekt. Projekta nista povezana.   
 
Odgovor je pripravil:  
Luka Novak, l. r. 
Višji svetovalec za komunalno infrastrukturo  
 
 

 SESTOP ZA KOLESARJE NA BRVI ČEZ SAVO 
 
mag. Edvard Turk je prek e-pošte zastavil naslednje vprašanje: S strani uporabnikov brvi čez 
Savo je prišla pobuda, da se uredi plato, kjer se pride iz brvi čez Savo na Radni. Da bi se uredil 
bolj varen sestop za kolesarje in pešce. 
 
Ker gre za promet na območju glavne ceste smo pobudo posredovali Direkciji RS za 
infrastrukturo. Ko bo odgovor prejet, bo posredovan občinskemu svetu. 
 
Odgovor je pripravil:  
Robert Kaše, l. r. 
Podsekretar za ceste in komunalo  
 
 

 ZADEVE V PRISTOJNOSTI JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA d. o. o. SEVNICA 
 
Damjana Žiberta zanima ali bo novo smetarsko vozilo nadomestilo katerega iz stare garniture 
smetarskih vozil (pri 9. t. dr.) 
 
Rok Petančič poda pobudo, da se zagotovi dodatni ali večji zabojnik za biološke odpadke pred 
Zbirnim centrom Sevnica, saj se ob sezonskih delih prehitro napolni. 
 
Odgovora sta v Prilogi 1 tega dokumenta.  
 
 

ODGOVORI ODDELKA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
 

 ŠOLSKI PREVOZI 
 
Damjana Žiberta zanima kakšno je trenutno stanje postopka javnega naročila za šolske 
prevoze in ali obstaja tveganje za zamude oziroma višje stroške zaradi pozne izvedbe razpisa. 
 
Javno naročilo je bili objavljeno 1. 7. 2025, v časovnem roku, kot je bila praksa tudi v preteklih 
letih, zato tveganja za zamudo ni. Odpiranje ponudb bo 1. 8. 2025, odločitev o oddaji do 8. 8. 
2025 in sklenitev pogodbe najkasneje do 1. 9. 2025. Na prejete ponudbe in njihove cene pa 
naročnik nima vpliva. 
V mesecu aprilu je bila s sklepom župana ustanovljena tudi delovna skupina za pripravo razpisa 
za prevoz osnovnošolskih otrok za naslednje razpisno obdobje, ki je pomagala oblikovati linije 



na podlagi prejetih seznamov s strani osnovnih šol. O vseh nadaljnjih korakih bo skupina 
seznanjena in v njih vključena. 
 
Odgovor sta pripravili:  
Mateja Cvetkovič, l. r. 
Podsekretarka za javna naročila 
 
Mojca Sešlar, l. r. 
Vodja oddelka za družbene dejavnosti  
 
 

ODGOVORI ODDELKA ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI 
 

 NADSTREŠNICE ZA E-KOLESA ZA JAVNO IZPOSOJO 
 
Damjan Žibert ponovno poda pobudo, da se nad parkirišči za električna kolesa pred občinsko 
stavbo in NLB postavi streha, ki bi kolesa zaščitila pred vremenskimi vplivi. 
 
Storitev izposoje koles Nomago Bikes ponuja veliko število električnih in klasičnih koles v 28 
državah po svetu. Tudi v Sloveniji ta kolesa omogočajo dostop do številnih, tudi najbolj 
odmaknjenih krajev. Opremljenost posameznih postaj z nadstreški za zaščito koles pred 
vremenskimi vplivi je odvisna od naročnika in specifične lokacije. Nekatere postaje po Sloveniji 
so že opremljene z nadstreški, druge še ne. Kolesa so zasnovana robustno in prilagojena 
uporabi v različnih vremenskih razmerah, tudi tam, kjer nadstreški niso nameščeni – kar potrjuje 
tudi odgovor, ki smo ga prejeli od dobavitelja koles podjetja Nomago (Priloga 2). 
Kolesarnice se uvrščajo med enostavne objekte, za katere po Zakonu o graditvi objektov (GZ-
1) ni potrebno pridobiti gradbenega dovoljenja. V tem primeru gre za garažne stavbe s 
klasifikacijo CC-SI 12420, in sicer do površine 20 m². 
Predhodno je treba preveriti, ali se s postavitvijo strinjajo soglasodajalci – med njimi tudi Zavod 
za varstvo kulturne dediščine Slovenije. V primeru pozitivnih mnenj in odločitve za izvedbo je 
potrebno v proračunu za naslednje leto zagotoviti ustrezna sredstva za izvedbo ter oblikovati 
enoten videz teh nadstrešnic. 
 
Odgovor je pripravila: 
Vlasta Kuzmički, l. r. 
Vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
 
 

 USMERJEVALNE TABLE DO TURISTIČNIH OBJEKTOV IN DOŽIVETIJ 
 
Rok Petančič pohvali namestitev novih usmerjevalnih tabel do lokalnih ponudnikov in poda 
predlog, da se dotrajane stare oznake (npr. vinske ceste) odstranijo ali zamenjajo. 
 
Ker je od vzpostavitve vinskih cest minilo že več kot dve desetletji, te pa danes ne opravljajo 
več svoje prvotne funkcije in na njih ni več stalnih ponudnikov, bomo upoštevali vaš predlog 
ter odstranili oznake vinskih cest. 
 
Odgovor je pripravila: 
Vlasta Kuzmički, l. r. 
Vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
 



 SLUŽBENA VOZILA  
 
Damjana Žiberta zanima zakaj se Občina Sevnica pri nakupu novega službenega vozila ni 
odločila za okolju prijaznejšo (električno ali hibridno) različico, čeprav ima že vzpostavljeno 
polnilno infrastrukturo. Zanima ga tudi, ali občina novo službeno vozilo sploh potrebuje, glede 
na to, da jih ima v voznem parku že več. 
 
V času, ko je bilo svetniško vprašanje postavljeno, Občina Sevnica še ni imela odprtega 
postopka za izbor dobavitelja za nakup novega službenega vozila. Kljub temu pa v nadaljevanju 
podajamo pojasnila, zakaj je nakup novega vozila potreben in kakšen tip vozila je bil ocenjen 
kot najbolj optimalen.  
Občina Sevnica se je pri izbiri novega službenega vozila odločila za Renault Austral s hibridnim 
pogonom. Vozilo predstavlja kompromis med okoljsko sprejemljivostjo in uporabnostjo ter 
trenutno najbolje ustreza potrebam po zanesljivosti in prilagodljivosti za vsakodnevne službene 
poti, tudi na območjih z omejenim dostopom do javne polnilne infrastrukture. 
Za nakup novega vozila se je občina odločila zaradi racionalizacije uporabe obstoječega 
voznega parka, saj so nekatera obstoječa vozila že starejša, tehnično manj zanesljiva in celo 
nevarna za uporabo. V slabem stanju sta dva avtomobila, starejši Golf in Clio, pri čemer bo Golf 
prodan. Novo vozilo bo omogočilo varnejše in učinkovitejše opravljanje službenih poti ter 
prispevalo k zmanjšanju stroškov vzdrževanja. 
 
Odgovor je pripravila: 
Vlasta Kuzmički, l. r. 
Vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
 
 
 

 
Odgovore na vprašanja in pobude iz 25. in 26. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica 
so pripravili sodelavci pristojnih oddelkov občinske uprave.  
 
Zbrala in uredila: 
Neža Nemec, l. r. 
Višja svetovalka splošne službe 
 
 
 
 
 
 
 
          Srečko Ocvirk 
                župan Občine Sevnica 
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OBČINSKI SVET OBČINE SEVNICA 
 
Datum: 07.07.2025 
 
 
Zadeva: Odgovor na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
 
Spoštovani! 
 
V nadaljevanju Vam podajamo odgovora na vprašanji, podanih na 26. redni seji Občinskega sveta. 
 
Vprašanje g. Damjan Žibert 
 

- zanima ga ali bo novo smetarsko vozilo nadomestilo katerega iz stare garniture smetarskih 

vozil. 

Odgovor: 
 
Z nabavo novega 3-osnega smetarskega vozila znamke MAN z EURO 6 motorjem in komunalno 
nadgradnjo za nakladanje in stiskanje odpadkov, bomo v podjetju nadomestili dotrajano in 
amortizirano 2 – osno vozilo MAN TGS letnik 2010. 
 
Vprašanje g. Rok Petančič 
 

- poda pobudo, da se zagotovi dodatni ali večji zabojnik za biološke odpadke pred Zbirnim 

centrom Sevnica, saj se ob sezonskih delih prehitro napolni. 

 
Izven delovnega časa, ko prevzem odpadkov na zbirnem centru ni možen, je pred vhodom na zbirni 
center postavljen kontejner, namenjen občanom za odlaganje zelenega vrtnega odreza in biološko 
razgradljivih  odpadkov z vrtov kot so odpadne veje, trava in, žaganje in lesni odpadki, če les ni 
obdelan s premazi ali lepili, ki vsebujejo težke kovine ali organske spojine. Zaradi povečanih količin 
odpadkov v času sezonskih del pri urejanju zelenih površin, se je pred vhodom v zbirni center dodatno 
postavil še en kontejner za zelenje.   
 

 
 

JAVNO PODJETJE KOMUNALA d.o.o. Sevnica 
                       direktor Mitja Udovč 



Od: Neža Nemec
Za: Neža Nemec
Zadeva: FW: Odgovor Obcinski svet - Sistem Sevnican - Kolesce
Datum: torek, 08. julij 2025 16:34:09
Priloge: image001.png

image002.png

From: Peter Žnidaršič <peter.znidarsič@nomago.si> 
Sent: Wednesday, July 2, 2025 10:59 AM
To: Marko Jesih <marko.jesih@občina-sevniča.si>; Vlasta Kuzmički <vlasta.kuzmički@občina-
sevniča.si>
Subject: Sistem Sevničan - Kolesče

Pozdravljeni, 

Sistem Sevničan - Kolesče je v sklopu sistema javne izposoje koles Nomago Bikes del globalne
platforme nextbike, ki vključuje več kot 120.000 koles v 300 mestih in 28 državah po svetu. Že
več kot 20 let se postaje tega sistema postavljajo v večini brez nadstreškov, saj so tako kolesa
kot postaje zasnovani in izdelani za dolgotrajno uporabo na prostem ter odporni na vse
vremenske razmere. Vsi ključni sestavni deli so robustni, odporni na padavine, temperaturne
spremembe in mehanske obremenitve, kar potrjuje dolgoletna praksa in izkušnje iz različnih
podnebnih okolij po svetu. Z rednim vzdrževanjem zagotavljamo, da je življenjska doba koles
dolga, zato nadstrešek ni nujno potreben in predstavlja dodatni strošek, ki bi ga lahko namenili
za širitev mreže in povečanje njegove dostopnosti v občini in regiji.

Lep pozdrav,

Peter Žnidaršič
Vodja razvoja mikromobilnosti /
Head of Mičromobility development

Nomago d.o.o.
Vošnjakova 3
1000 Ljubljana, Slovenija

t. +386 (0)51 319 683
w. www.nomago.si

To sporočilo, vključno z vsemi pripetimi dokumenti, je namenjeno izključno naslovniku sporočila, njegova vsebina pa je lahko zaupne narave in varovana kot
poslovna skrivnost, osebni podatek ali kot avtorsko delo. Nepooblaščeno pošiljanje, spreminjanje ali razkritje vsebine tega sporočila je nezakonito. Če prejmete
sporočilo po pomoti, ga takoj izbrišite iz sistema in obvestite pošiljatelja. Vsebina tega sporočila, vključno z vsemi pripetimi dokumenti, izraža stališča avtorja oz.
avtorjev in ne nujno tudi družbe Nomago d.o.o.. Predno se odločite natisniti to sporočilo pomislite na okolje.

Information in this transmission is intended only for the person(s) to whom it is addressed and may čontain privileged and/or čonfidential information. If you are
not the intended rečipient, any disčlosure, čopying, or dissemination of the information is unauthorized and you should delete/destroy all čopies and notify the
sender. The opinions expressed in this e-mail are the author's own and do not represent the view of Nomago d.o.o. Please čonsider the environment before printing
this email.
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From: Vlasta Kuzmički 
Sent: Tuesday, July 1, 2025 12:05 PM

 
Pozdravljeni,
 
Na občinskem svetu je bila podana pobuda, da se nad parkirišči za električna kolesa pred občinsko stavbo in NLB
postavi streha, ki bi kolesa zaščitila pred vremenskimi vplivi. Prosimo za vašo opredelitev ali so nabavljena električna
kolesa zasnovana tako, da prenesejo različne vremenske razmere tudi brez nadstreška?
 
Lep pozdrav,
 
Vlasta Kuzmički
 
 

Vlasta Kuzmički
Vodja oddelka za gospodarske dejavnosti

E-mail:vlasta.kuzmicki@obcina-sevnica.si
Tel:    (07) 81 - 61 - 233
GSM:  (031) 864 - 273
Obcina Sevnica, Glavni trg 19a, 8290 Sevnica
Splet: www.obcina-sevnica.si

 

http://www.obcina-sevnica.si/
mailto:vlasta.kuzmicki@obcina-sevnica.si
http://www.obcina-sevnica.si/

	01_sklic
	02_tocka
	Ad 1
	Ad 2
	Ad 3
	Ad 5
	Ad 6
	Ad 7
	Ad 8
	Ad 9
	Ad 10
	Ad 13

	03_tocka
	04_tocka
	05_tocka
	06_tocka
	 KADROVSKE ZADEVE
	 MERCATORJEVA TRGOVINA V LOKI PRI ZIDANEM MOSTU
	25. redna seja
	26. redna seja
	ODGOVORI SPLOŠNE SLUŽBE
	 PLAČE ZAPOSLENIH V OBČINSKI UPRAVI

	ODGOVORI ODDELKA ZA OKOLJE IN PROSTOR
	 LOKALNE CESTE
	 RAVNANJE Z ODPADKI
	 JAVNA PARKIRIŠČA
	 ZAŠČITA in REŠEVANJE
	 SPREHAJALNA/REKREACIJSKA POT OB SAVI
	 KANALIZACIJSKO OMREŽJE V TRŽIŠČU
	 KANALIZACIJSKO OMREŽJE V KRMELJU
	 SESTOP ZA KOLESARJE NA BRVI ČEZ SAVO
	 ZADEVE V PRISTOJNOSTI JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA d. o. o. SEVNICA

	ODGOVORI ODDELKA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI
	 ŠOLSKI PREVOZI

	ODGOVORI ODDELKA ZA GOSPODARSKE DEJAVNOSTI
	 NADSTREŠNICE ZA E-KOLESA ZA JAVNO IZPOSOJO
	 USMERJEVALNE TABLE DO TURISTIČNIH OBJEKTOV IN DOŽIVETIJ
	 SLUŽBENA VOZILA




